About the Authors

KATE WALKER was born in Nottingham, but grew up in West Yorkshire. She met her husband at university in Wales and originally worked as a children’s librarian. After the birth of her son she returned to her childhood love of writing. Her first book was published in 1984. She now lives in Lincolnshire with her husband (also a writer), and two cats who think they rule her life.

With two university degrees and a variety of false career starts under her belt, MICHELLE CONDER decided to satisfy her lifelong desire to write and finally found her dream job. She currently lives in Melbourne, Australia, with one superindulgent husband, three self-indulgent (but exquisite) children, a menagerie of over-indulged pets, and the intention of doing some form of exercise daily. She loves to hear from her readers at www.michelleconder.com

RACHAEL THOMAS has always loved reading romance, and is thrilled to be a Mills & Boon author. She lives and works on a farm in Wales—a far cry from the glamour of a Modern Romance story, but that makes slipping into her characters’ worlds all the more appealing. When she’s not writing, or working on the farm, she enjoys photography and visiting historical castles and grand houses. Visit her at www.rachaelthomas.co.uk.

One Desert Night

Destined for the Desert King

Kate Walker

Hidden in the Sheikh’s Harem

Michelle Conder

Claimed by the Sheikh

Rachael Thomas

www.millsandboon.co.uk

ISBN: 978-1-474-08169-6

ONE DESERT NIGHT

Destined for the Desert King © 2015 Kate Walker Hidden in the Sheikh’s Harem © 2015 Michelle Conder Claimed By The Sheikh © 2015 Rachael Thomas

Published in Great Britain 2018

by Mills & Boon, an imprint of HarperCollins Publishers 1 London Bridge Street, London, SE1 9GF

All rights reserved including the right of reproduction in whole or in part in any form. This edition is published by arrangement with Harlequin Books S.A.

This is a work of fiction. Names, characters, places, locations and incidents are purely fictional and bear no relationship to any real life individuals, living or dead, or to any actual places, business establishments, locations, events or incidents. Any resemblance is entirely coincidental.

By payment of the required fees, you are granted the non-exclusive, non-transferable right and licence to download and install this e-book on your personal computer, tablet computer, smart phone or other electronic reading device only (each a “Licensed Device”) and to access, display and read the text of this e-book on-screen on your Licensed Device. Except to the extent any of these acts shall be permitted pursuant to any mandatory provision of applicable law but no further, no part of this e-book or its text or images may be reproduced, transmitted, distributed, translated, converted or adapted for use on another file format, communicated to the public, downloaded, decompiled, reverse engineered, or stored in or introduced into any information storage and retrieval system, in any form or by any means, whether electronic or mechanical, now known or hereinafter invented, without the express written permission of publisher.

® and ™ are trademarks owned and used by the trademark owner and/or its licensee. Trademarks marked with ® are registered with the United Kingdom Patent Office and/or the Office for Harmonisation in the Internal Market and in other countries.

www.millsandboon.co.uk

Version: 2020-03-02

MILLS & BOON

Before you start reading, why not sign up?

Thank you for downloading this Mills & Boon book. If you want to hear about exclusive discounts, special offers and competitions, sign up to our email newsletter today!

SIGN ME UP!

Or simply visit

signup.millsandboon.co.uk

Mills & Boon emails are completely free to receive and you can unsubscribe at any time via the link in any email we send you.

Table of Contents

Cover

About the Authors

Title Page

Copyright

Destined for the Desert King

Dedication

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

CHAPTER FOURTEEN

CHAPTER FIFTEEN

CHAPTER SIXTEEN

Hidden in the Sheikh’s Harem

Dedication

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

CHAPTER FOURTEEN

CHAPTER FIFTEEN

Claimed by the Sheikh

Dedication

PROLOGUE

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

EPILOGUE

About the Publisher

Destined for the Desert King

Kate Walker

This book has to be dedicated to my editor Pippa, who

asked for Nabil’s story and so sparked off the idea for it.

And to my students—the wonderful Walker’s Stalkers—

whose friendship and interest at our writing retreats

more than encouraged me to finish it.

CHAPTER ONE

‘HAPPY ANNIVERSARY!’

Nabil bin Rashid Al Sharifa, Sheikh of Rhastaan, raised the glass in his hand high in a gesture of congratulation and angled it in the direction of the two honoured guests at the party. The couple who were celebrating today and who, in spite of everything in the past, were now his two greatest friends.

‘Congratulations on ten years together. Ten happy years.’

It was the last three words that caught in his throat and almost closed it off, choking them back from his tongue. Ten happy years they had been for his friends, but if he was given the chance there was no way he would want to live through the past decade over again.

‘To Clemmie and Karim,’ he tried again.

The elegant dark-haired woman, regal as the Queen she truly was in the scarlet robe, heavily embroidered in gold, turned a warm, generous smile in his direction while at her side, Sheikh Karim al Khalifa, like Nabil more sombrely but equally magnificently attired in the flowing robes and headdress of his country, lifted his own glass in acknowledgement of Nabil’s toast. It was a moment that no one could ever have anticipated happening ten years before, when Clemmie had been destined to be Nabil’s arranged wife, but his headstrong passion for the younger Sharmila had led him to reject her and marry his new, pregnant lover. No one then would have predicted that this huge party would be organised in the Rhastaanian palace to celebrate their ten years of love and marriage...

Of children.

Abruptly Nabil put his glass down on the nearest table, the fine crystal clattering harshly against the polished surface. Even if he hadn’t already been told the happy news, it was impossible not to notice the slight swell of Clemmie’s belly under the burnished red silk of the floor-length gown. Clementina had always been beautiful. Even when he had been in the throes of the foolishly righteous—or so he had believed—anger and mutiny that had driven him to reject her, he’d had to acknowledge that. But now, with her curvaceous form enriched by her early pregnancy, she had a glow about her that was positively incandescent.

‘Congratulations,’ Nabil repeated once more, forcing himself to smile at his friends.

He wanted to smile to show that he was happy for them. He was happy for them, deep down in his heart. But at the same time he couldn’t help contrasting the richness of their life when compared with his own.

What they had in abundance, and what he needed so badly now, but he didn’t see a way of discovering the same happiness for himself.

Ten years ago, when they had been starting out on their journey into married happiness, he had thought he had it all. A beautiful wife at his side, a child growing inside her, the future of his country secured against the swirling darkness of uprising that had threatened. Young fool that he’d been—young, blind, heedless, headstrong fool!—he’d thought only of his longing to rebel against the hand that fate had dealt him.

So he’d rebelled all right, and by doing so he’d tied himself into that fate even tighter. He’d locked himself in and thrown away the key.

‘Ten wonderful years!’

Karim’s voice might have been lifted, projected to reach the whole room and the audience of his guests and peers who thronged the huge space, but his eyes were only on his wife. They were in their own private world and unconsciously Clemmie’s hand reached up to rest gently on the barely visible swell, the promise of their unborn child in her belly.

The moment seemed to hang on the air, thick with emotion and a touch of secret sensuality, until it was broken by a flurry of sound and a whirl of movement as two small bodies careered across the room and flung themselves at their parents with shrieks of delight.

‘Adnan, Sahra...’ Clemmie’s voice was soft and warm even as she tried to make her words into the gentlest of reproofs. ‘Is that any way for a prince and princess to behave at such a public event?’

‘But it’s Mummy and Daddy’s party,’ Adnan declared with all the confidence of his just five years of age. ‘Not a pub-publicked ’vent!’

Another smile passed between Clemmie and Karim at their son’s declaration, and the boy’s father let his hand drop to ruffle the mop of shining black hair with easy affection. It was the sort of warmth that Nabil had never known with his own father, a coldly distant man who barely knew his son’s name.

‘It’s both,’ Karim said quietly and something in that tone made Nabil move sharply and abruptly, half-turning towards the door and then forcing himself back again. As host for this event, it was his place to stay where he was, to ensure that the celebrations went perfectly, but right now...

Go on...

The words weren’t actually spoken but he could almost hear them on the air. It was just a flicker of a response that drew his attention to Clemmie’s fine-boned face, but as soon as she had caught his eye, she made the tiniest of gestures with her dark head, indicating the doors out on to the terrace. The complete understanding of what was in his thoughts was there in the warmth of her smile, the flicker of her eyes towards the open doors that spelled escape and freedom from the public ceremony. She had recognised his response, knew the thoughts that were in his head—and was happy to let him take the time to breathe that he needed.

‘Now—weren’t you going to sing that special song?’

Her question drew everyone’s attention to the two children and Clemmie, focusing on her and away from Nabil.

With a silent whisper of thanks to the woman who his father had once decreed should be his bride but instead, with her true husband, had become one of his dearest friends, Nabil took the opportunity that presented itself and moved, silent and soft-footed, across the marble floor and out on to the balcony.

The coolness of a faint breeze stirred the robes he wore, making them swirl softly as he moved, and the blackness of the night was eased by the cold glow of the moon just coming up over the horizon. Roughly Nabil dragged in long, much-needed breaths of air as he paced down the long stone-flagged gallery before coming to a halt and, resting his hands on the high parapet, stared out at the lights that burned in the darkness beyond the walls of the palace. To where the people his country had completed their daily business, and now went about the procedure of settling for the night, getting their children ready for bed, kissing them goodnight.

‘Damnation!’

His hand formed into a fist, pounding down against the roughness of the stone as he faced the images in his mind. It seemed that today everything around him conspired to drive home to him how much he should have. How much he had once thought he had only to have it all snatched away. In a gesture that was so much of a habit he barely noticed these days, he lifted a hand to rub at the side of his face where a scar marked his cheekbone, not really concealed by the thick black beard he had grown in an attempt to disguise it. Not that it had worked. The white line that scored through his skin was still there like the mark of Cain every time he looked in the mirror; reminding him.

A sudden sound, soft and slow in the darkness, reminded him of just where he was, the open expanse of the palace grounds between him and the walls that surrounded them. Unwanted and unwelcome, the memories came creeping back, pushing him to take a single step backwards, away from the edge, into the shadows. Tonight it seemed that the darkness hid potential for danger, for destruction.

Or was that just his own state of mind?

At his left hand side, the sound came again, soft and light, bringing his head round so fast it made his thoughts spin. Who?

‘Highness.’

The voice was low, quiet, but with an edge of apprehension marking it as he glared into the darkness. It was also obviously female, something that should have made his tension ease, relaxing his shoulders. But there was something about the sound of her voice that tugged at memories he had thought long buried, dragging them to the surface of his mind when he had no wish to revisit them. Memories that had taught him that no one, man or woman, was truly to be trusted.

‘Who’s there? Show yourself.’

A rustle of fabric sweeping the stone flags, the whisper of soft shoes on the hard ground and she stepped forward, into the moonlight. Small and slender, pale face, dark hair, an embroidered wrap swathing her body and up and over her head, covering her almost completely.

For a second it seemed that his heart juddered in his chest, his breath catching, so that the attempt at words escaped him almost without thought.

‘Sharmila?’

He didn’t believe in ghosts—and yet something spoke to him...

‘Your pardon, Sheikh.’

Her hands, steepled together, came out to touch her forehead as she lowered her head in a salute of respect and submission. The gesture made him catch two things. First there was the wave of perfume, sandalwood and flowers, rich and sensual. It swirled around him like scented mist, putting his senses on alert, but this time in a new and very different way. He inhaled deeply, felt the aroma work its way through him like some rich wine so that he had to blink hard to clear his vision. That was when he noticed the second thing—that the left hand she had lifted to her forehead had a—not a deformity—a tiny twist to the little finger that made it sit not quite straight against her hand.

From somewhere deep a memory stirred in his mind, surfaced and was then gone again. Had he seen her before—and if so when?

But the woman—a young woman—was speaking again, her words bringing his attention back to the present.

‘Forgive me, Your Highness. I didn’t know that anyone else was out here. I thought no one would notice me.’

Aziza’s voice trembled in her own ears. She should have known that she could be caught out here, like this, away from the celebrations in the main hall. She also knew that Sheikh Nabil was a hard, demanding man, totally focused on security within his palace. Who could blame him after what had happened? But the noise and the heat of the anniversary party had all been rather too much for her. That and watching her older sister Jamalia flirt outrageously—or as outrageously as she dared in front of their parents—with every eligible young man who was present.

She had had to get away from the party, away from playing second fiddle to Jamalia. Away from her father’s constant scrutiny of his second daughter, the one who might as well be a servant because of the way he expected her to keep in the background. She was supposed to stay there and act as chaperone. Of course Jamalia didn’t want her there; and to tell the truth Aziza had wanted to be anywhere but with her sister. She hadn’t even wanted to come to this party in the first place. But her father had insisted. Everyone who was anyone would be at the celebration, and their absence would most definitely be noticed if they weren’t.

‘Not mine,’ Aziza had muttered under her breath but her mother’s glare in her direction had made her think more than twice about saying the words aloud. So she had swallowed down her protest, had dressed herself in the deep pink silk gown that had been provided and had followed in her parents’ footsteps into the golden palace for the evening.

Jamalia of course had thought that her reluctance was only because her sister didn’t want to act as chaperone. That and the fact that Aziza was always ill at ease with the young men who flocked to her side. But there was more to it than that.

And now the real reason why she had been so unwilling to come tonight was standing right before her, tall and powerful, the scent of his skin swirling round her, his dark head blotting out the light of the moon so that she was totally in his shadow.

It was a place she was used to, she acknowledged privately. She had always been in Nabil’s shadow, always trailing after him from the moment when, as a lordly twelve-year-old on a visit to her parents’ home, he had flung himself from the saddle of a horse that had seemed skyscraper high to her diminutive five-year-old status and tossed the reins in the direction of a groom.

‘Who are you?’

The question, hard and sharp, was exactly the same one that Nabil had demanded of her all those years before so that for the moment she didn’t recognise the fact that it had come from Nabil and not from her memories. It was only when she saw his mouth clamp tight together in the darkness of the rich beard he now sported that she realised he had asked her now and not then.

‘Just a maid.’

She looked the part well enough, she reflected. The pink gown wasn’t new, of course, but one handed down from Jamalia. ‘It will do for Zia,’ her father had said. Because Aziza wasn’t the one being paraded in front of the Sheikh in the hope of an advantageous marriage, as her sister was.

‘I—I am with Jamalia, sire.’

Instinct made her spread her skirts, sweeping into a low and careful curtsey. She hoped that the obeisance she showed him might ease the tension she could feel coming in waves from the tall, powerful man before her. Her mother had worried that she would stumble into some awkward situation if she went off on her own, and right now it seemed that Naddiya had been right. But the truth was that this situation was not of the politicking and plotting that her parents were obsessed with and much more on a personal level.

‘Your name?’

‘Zia, sire.’

Some instinct made her give the nickname everyone in her family used. At least that way he might not associate her directly with her parents and their political manoeuvrings. It was impossible to avoid the sting of wry reflection at the thought of just why her given name had been shortened to this form.

‘Aziza, hmm?’ her father had said. ‘A name that means “the beautiful one” for someone so small and plain? I think not. Let’s face it, our second daughter could never be the beautiful one when compared with her sister.’ He had shortened her name to Zia and it had stuck.

‘I needed some air. I ask your pardon...’

An impatient, dismissive wave of his hand flicked away her explanation, making her break off in confusion. Had he forgiven her for being here—hiding, as he would see it, in the darkness? She’d taken a real risk, knowing how tight the security still was in the place. So she would only have herself to blame if this all turned nasty.

Perhaps she should have given him her own name, but her heart kicked inside at just the thought. All those years ago, from the moment that the twelve-year-old Nabil had turned to notice her—her, not her two years older sister Jamalia—she had lost her heart in the blink of an eye. For days after that, she had followed him round like a little puppy, always at his heels, hoping for another glance her way. She was so unused to being singled out for any attention that his tolerance for her, the stunning effect of his smile, even then had knocked her off balance. She had fallen head over heels into a youthful adoration that was all the more potent for having been so innocent and juvenile. She had given him her childish heart and all that had happened since had meant that he still had a hold on her emotions that no one else had ever quite managed to displace him from.

He was so instantly recognisable—apart from the black beard that shaded his angular jaw—she would have known who he was immediately. But there was something deeply personal that held her back from giving him her name. What if he didn’t remember her? If he stared at her blankly, unable to recall any Aziza from so long ago? Her father would have laughed at the thought that he might recall her, and it was foolish to let herself be hurt by the possibility—the probability—that he would not remember her as she did him. But something small and hidden deep inside her shrank from even taking the risk.

‘If you will forgive me...’

She had turned towards the doors into the main palace when he stirred again and his voice came from behind her.

‘Don’t go!’

Nabil had no idea what made him say it. Why the hell should he want anyone to stay with him when at last he had found the solitude and silence of the balcony that should have been balm to his barren soul? But, now that this slip of a woman was so obviously intent on hurrying away and leaving him there, he knew a sudden new rush of emptiness piled on emptiness that had always been there, and the words had escaped him without thought.

‘Highness?’

She hadn’t been expecting them either. It was obvious from the way that she started as if she’d been hit, froze, then whirled back to face him. In the moonlight her eyes were wide and dark.

‘Don’t go. Stay a while.’

He pitched it as a command, not a request, and saw the change in her expression as he did so. For a second her clouded gaze slid to the open door, where the light from the ballroom spilled out on to the balcony, the hum of voices and clink of glasses drifting out to them on the night air. But then she obviously decided on the wisdom of obeying him and she dipped once more into a deferential curtsey.

‘And stop doing that,’ Nabil growled. It wasn’t subservience or submissiveness he wanted now. What he wanted was...

What?

Damnation, if he couldn’t answer that himself then what could he ask from her?

‘Sir’ was all she said, but there was a new light in her eyes and an unexpected tilt to the pretty chin as she looked up at him. Not defiance, quite, but there was something very different there. Something that tugged on a sliver of memory that flickered for a moment in his thoughts and then went out again.

She kept her distance now, deliberately leaving several paces between them. But it was not enough to prevent the swirl of her perfume reaching out to him. The richness of sandalwood and jasmine tantalised his nostrils, stirring his senses in a way he hadn’t experienced in years. The kick of his heart and sudden heating of his blood was a shock to his system, making his pulse pound in unexpected response. It was so long since he had felt this way that the rush of sexual hunger made his senses spin. For years the most beautiful, sensual women had tried to create this effect in him and failed, and now some small, insignificant female had set his libido smouldering in a way he had almost forgotten could happen.

‘Should I fetch you a drink?’

She had seen the way his tongue had slipped out, moistening unexpectedly dry lips, and had misread the gesture. It jolted him to think that she had been watching him so closely.

‘No—I’m fine.’

What was she? A maid? ‘I’m with Jamalia,’ she had said, and she must mean the eldest daughter of the El Afarim family.

He knew a scowl had darkened his face but he made no effort to hold it back. The thought of Farouk El Afarim and his family, the reasons why they were parading the beautiful Jamalia before him, brought with it a scratch of discomfort that scraped over his nerves. He had wanted to forget for tonight—needed no reminders of the unrest that was threatening again, the importance of ensuring El Afarim’s loyalty with a valuable treaty to stop him defecting to the rebels’ side.

‘Just stay—and talk.’

‘About what?’

‘Anything. For example...’ He waved a hand to draw her eyes away from the balcony on which they stood, towards the lights of the city and beyond, to the horizon where the mountains lifted towards the sky. ‘What do you see out there?’

‘What do I see?’ Another questioning glance but she still turned from him, taking several steps towards the parapet, leaning against it as she gazed out at the scene spread below them. ‘Why do you ask?’

Another question he couldn’t answer. He had to admit that he wanted to see that view—and all it represented—through her eyes. If it was the price of everything that was to come, then he wanted to know he was not the only one who valued it. That it was worth the decision he had made.

‘Humour me.’

The truth was that he wanted to keep her with him a while longer. To talk with someone who was not connected with the demands and debates, the treaties and the dissensions that had filled his life these past months. Someone who didn’t need to be treated diplomatically all the time, or who made him watch his tongue so carefully that it felt almost bitten through with the times he’d had to hold back impatient words.

To spend more time with someone who stirred his senses in a way that no one had in the time that he could remember. It was like coming alive again and he wanted more of it.

For a moment he seriously considered making a move on her. She was up for it; there was no doubt about that. He could see it in her face, hear it in her voice, in that little breathless hiccup that shaded each word. If he did try to take things further, she would not resist.

He let those seconds linger, tasted them on his tongue, in his blood. He savoured the feelings that had been almost dead to him for so long, welcoming them, relishing them. Then, slowly and reluctantly, he let them go, throwing them aside as no longer for him. If there was one thing that the past ten years had taught him, it was that that sort of empty relationship, the connection that blinded him for a few hours, driving away the darkness for a night, in the end had nothing that was a real result. The darkness was still there when he woke and it always felt so much the worse in the cold light of day after having been hidden behind the intoxication of wild and mindless sex in a heated bed for the night.

He should let her go. He should turn and walk away but his senses held him captive. And when she spoke again just the sound of her voice was like a signal, beckoning him closer.

‘What I see...’

Aziza was both glad and reluctant to turn her eyes away from the man before her and focus them on the scene below. It wasn’t easy. In the moment that she had turned away he must have moved closer so that she heard the soft whisper of his robes drifting over the stone. She could almost feel the heat of his body touching her, and the scent of musk and clean skin that swirled around her like perfumed smoke made her senses swim. It dried her lips, tightened her throat so that she snatched in a raw breath to ease the feeling.

‘You must know what there is there now—even if you can’t actually see it. You must look out at it every day and see the sea to the right—Alazar over towards the mountain—and here...’

Her voice cracked, breath shortening as the arm she used to gesture with caught on the fine material of his robe, bringing home to her just how close he was now.

‘And here...?’

Was that stiffness in his tone created by anything like the way her own tongue felt as she struggled to speak? Was it possible that he had actually come closer because he too recognised the darkly sensual tug of attraction that she had known from the moment she had looked up into his face, focusing on the dark depths of his eyes, the rich sensuality of his beautifully shaped mouth in the black shadow of his beard? This was nothing of the childish, immature hero-worship of the five-year-old who had first met Nabil and given her heart to him. It wasn’t even anything like the ardent crush that hero-worship had developed into as she had discovered the passionate feelings of adolescence.

No, this was the response of a grown woman to a mature and powerful man. A man who roused all that was feminine in her. But a man she must keep her distance from, keeping in mind just why she and her family were here. It was Jamalia he was supposed to notice, not her.

‘You know what I see here, sire. Out there is Hazibah—the capital—your capital. And there...’

Her voice faltered for a moment then picked up strength as she acknowledged that she could at least speak the truth on this. Here she had nothing to hide.

‘There are hundreds of people out there—thousands. Husbands and wives, families and children, all of whom are enjoying the evening—the peace—because of you.’

‘Because of me—do you truly think it?’

CHAPTER TWO

THE SOUND HE made was one of obvious scepticism, low and rough in his throat, and it brought her whirling round to face him once again.

‘It’s true! How can you even doubt it?’

Dear heaven how had he come to be so close? She had barely noticed him move and yet all her senses had been on such high alert that she should have caught even the tiniest movement. But now she was staring him right in the face, eyes burning into eyes, their breaths almost seeming to mingle in the cool of the evening air.

‘After all that happened—all you endured...’

She wasn’t getting through to him. She might as well be throwing her words at a stone wall for all the impact they made. But she had lived through those times and she knew of the fear that had gripped the country when a rebel group had turned against the young Crown Prince and tried to stage an uprising.

‘All that I endured?’ How could he lace a single syllable with such black cynicism? ‘What do you know of it?’

‘Doesn’t everyone know?’

Even at just thirteen, she had been starkly aware of those shocking television images. The crack of gunfire, the way that everyone had frozen just for a moment. Then security men had rushed forward, some towards the steps of the library where Nabil and his young Queen had been standing, others in the opposite direction in search of the would-be assassin. How could anyone ever forget the image of Nabil sinking to the ground, ignoring the blood streaming from the wound on his left cheek, as he cradled his mortally wounded Queen in protective arms?

Wasn’t it this that had kept alive the flame of the torch she had carried for him from the first moment they had met? Even through the long years when he had been so distant, just a remote, untouchable figure glimpsed at one public event or another.

‘If you had behaved differently there might have been civil war—worse—but the example you gave when your wife died...’

Now what had she said? She had wanted to express her admiration for him, her respect for the way he had handled a difficult, tragic situation, but instead it was as if she had tossed some bitter acid right in his face. His dark head snapped back, burning eyes narrowing sharply as he turned a shockingly cynical glance in her direction. The cold moonlight caught on the white scar on his cheek, a stark reminder of that terrible day.

‘I don’t think about it,’ he stated flatly. ‘I don’t want to remember any of that.’

The words were so cold that they slashed at her like a blade of ice but the frightening thing was that at the same time just the simple action of speaking brought him closer to her. The aggressive jut of his jaw was now just inches away from her face, the brilliant glitter of his eyes like polished jet in the moonlight. His powerful body shut out the light from the windows, from the moon, and there was just him, a dark and dangerous shadow looming over her.

She should feel afraid. Common sense screamed at her that she should move hastily away from here, away from him. But, shockingly, something else spread through her body at his nearness, something that held her where she was, unable to move.

It wasn’t fear, or even apprehension that fizzed through her veins. No, Aziza had to admit that what she felt was a stinging, burning excitement that was purely and totally feminine and focused tightly on the forceful masculinity of the man before her. The scent of his body surrounded her. She could feel the heat of his skin reach out to her, and that powerful jaw was so close that if she was to lift one hand...

‘What the hell...?’

Nabil’s snapped response sliced through the air, making her start in shock and realise what she’d done. Impelled by forces that were more potent than rational thought, she had actually put her feelings into action and had stretched out her hand to stroke lightly over the black hairs of his beard, feeling their crisp softness beneath her fingertips.

‘What are you doing?’

She should listen to the dangerous note in his voice and heed the warning in it. She was sure she had broken some code of behaviour when in the presence of the Sheikh—and that touching him was positively forbidden—but she couldn’t regret it. The feel of his beard against her skin was intoxicating, sending electrical shivers down her nerves. There were grey wings in the glossy black hair, at each side of his head, revealing the way that the passage of time had affected him and there, on the left side of his cheek, was that raised and ridged line of scar tissue, not quite hidden under the luxuriant growth of facial hair. She felt him start and tense as she touched it, and knew a shiver of apprehension, but at the same time those feelings were tangled with a heartfelt sensation of concern and sympathy for the darkness of the memories he had tried to hide behind the words, ‘I don’t want to remember any of that.’

‘I can see why you feel that way.’

The faltering softness of her voice brought his head in closer to catch the words so that now his mouth was just inches above her own. She saw the tightness that had clamped his lips together ease and felt her own mouth soften, lips opening as she tilted her head to one side, feeling the warmth of his breath on her cheek.

‘I understand.’

Did he plan to kiss her? The words had barely had time to register in her thoughts before they were pushed away again, driven out by the violence of his response.

‘You understand?’ Nabil demanded in a dark undertone. ‘Oh, you do, do you? And what, precisely, is it that you understand?’

‘I— You...’

Caught up sharp when she was still drifting on the heated waves of awareness that just touching him had brought to the surface, Aziza found the words had tangled up on her tongue and she couldn’t get them out. How had she found herself in this situation, here on this darkened terrace with the man who was ruler of all of Rhastaan?

But he was more than a sheikh, he was a man, a dark, powerful male. A man who was like a force of nature, hard and strong as the mountains that bordered his country, and she had overstepped some mark with him, trampling in where angels feared to tread and so sparking off some terrible wave of rejection and fury that she didn’t understand.

‘What do you know of me? Of anything?’

Nabil moved forward, reaching out to capture her chin in long, powerful fingers, twisting her head so that she was looking up at him, unable to avoid his burning gaze unless she closed her own eyes. Something she didn’t dare to do.

‘What can you tell me that I don’t know already?’

Nabil was having such trouble controlling the force of his feelings that his voice was just a dark, intent hiss of sound. Her words had hit on things he didn’t want to remember; things he didn’t want to let into his mind. He’d faced them once and it had almost destroyed him. Not again. Not now.

Not when this woman was before him, curvaceous, dark-haired and wide-eyed, reminding him so much of Sharmila. The woman who had died in his arms, taking the bullet that had been meant for him in a bungled assassination attempt. He had felt the impact of that attack in the way she had shuddered in his arms before she had crumpled to the ground. It was only much later that he’d realised that the bullet had nicked his own face, gouging a raw wound along his cheekbone on its way to a much more vulnerable, more valuable target.

But by then he had been unable to care about anything that happened to him because the bullet that had ended his young wife’s life had also taken his country’s future. The hole her death had left in his own life was something he flinched away from even now. Sharmila had been pregnant with the heir to his throne when she’d died, and the gap that had left in the heart of the country was one he had yet to fill.

Which was why he was going to have to make a decision some time very soon. As everyone kept reminding him. Even Clemmie had advised him, gently of course, that the country desperately needed an heir. He had no time, should have no inclination, for any dalliance with a woman he had just met by chance.

The twist of Zia’s head, pulling away from his fingers, dragged Nabil back into the present, and he wasn’t any happier to be there. The bitterness of memory lingered, making him tighten his grip, holding her still for a moment.

‘You know nothing,’ he said, dark and dangerous. ‘Nothing at all.’

‘I saw...’

‘You saw what you wanted to see—what everyone wanted to see. And it has nothing to do with you.’

Her swiftly indrawn breath brought his eyes down to where her soft mouth was partly open, exposing sharp white teeth. As he watched he saw her pink tongue slip out and slick hastily over her dry lips, the tiny gesture making his pulse pound in primal response. Some change in the position of her head brought her face closer to his, the feel of her skin soft against his gripping fingertips.

How did she make him want her so much when he had felt only indifference for so long? The soft sheen of moisture that lingered where her tongue had touched her lips made his own mouth hunger for the taste of her.

One night...

Even as his body put the suggestion into his mind, rational thought was pushing it away again. He was not going down this path again, even if her slender body was pure temptation, the need to hold her close making him ache with the battle against carnal hunger that threatened to destroy rational thought.

‘You want me to kiss you, do you?’

He turned his own thoughts against her and felt a grim satisfaction as he saw the faint start of surprise that revealed the truth of the accusation he had flung at her.

‘Is that really what you want? You stupid little fool—you wouldn’t even know who you were kissing. What kind of man you wanted...’

A new wave of sound from inside the palace intruded into the dark, private world they had built for themselves out here on the balcony, reminding him once again of his royal duties. He had lingered too long out here, balanced precariously on the edge of self-indulgence. Duty called. The duty he could never escape. It was time he took some much-needed steps away from temptation.

But every male instinct in him rebelled at the thought of leaving her untouched.

‘I...’

Aziza had no idea how she could answer him. She had wanted his kiss. How could she deny it when it must have been written on her face, stamped into her eyes? But did she still want it?

Fool that she was, the answer was yes.

And, double fool that she was, he must have seen that truth in her eyes. That hand that was clamped about her chin tightened bruisingly. He pulled her face towards his with a strength she could not resist, and the next moment his mouth came down hard on hers, brutal, ruthless, demanding, but in the same moment shockingly sensual too. White heat flew through her veins, leaving her stunned that she actually didn’t go up in flames with the stunning, primitive nature of her unexpectedly wild response. Her legs seemed to melt in the heat, her head spinning in a stunned delirium. With no control over her actions, she opened her lips to his, let him plunder the soft interior of her mouth and met the invasion of his tongue with the dance of her own.

But it was as she gave herself up to his kiss that she felt the sudden change in him, the snatched in breath, the stiffening of his muscular body.

‘No...’

With a speed and ruthless determination that made the gesture one of brutal rejection, he snatched his hand away from her face.

‘Enough!’ he snapped. ‘You are dismissed.’

Dismissed?

Who did he think she was? Not Aziza El Afarim, that was for sure. Nabil would never have treated her father’s daughter in this way. But then of course this Nabil was not the boy she had known. In his eyes she was nothing more than the maid she had claimed to be, the one who had given her name as Zia. Not ‘the beautiful one’ but the second El Afarim daughter. The ‘spare’ to Jamalia’s heiress, the problematic one as her father so often reminded her.

So she knew who he was, but this wasn’t the Nabil she knew—had thought she knew. This was a harder man, a darker man. Someone she no longer recognised or even wanted to understand.

Someone she no longer wanted to spend any more time with, even if all the cells in her body still burned from the contact that had seared through her.

‘Sir.’

It was all she could manage through lips that were as stiff as wood. She’d turned it into a sort of acknowledgement of his command, but she couldn’t make her body move away from him, or force her rubbery legs to walk away, as the arrogant lift of his hand, the snap of his fingers, had indicated.

But she didn’t need to. Nabil, it seemed, had had enough of this situation. He had no intention of lingering any longer. Instead he had turned on his heel and was marching towards the doors away from the balcony, this time with her tossed from his mind without a second thought, his attention firmly on the gathering back inside the palace. He didn’t even spare her a single backward glance.

And for that she could only be thankful. She had fought to keep her composure and just about managed it, but now she didn’t want Nabil to see the other darker battle she was having with her innermost self.

Tears burned at the back of her eyes and clogged her throat, stinging brutally. But she would not let them fall. Not until Nabil had gone. Not until he had disappeared back into the lighted room in a swish of silken robes, letting the glazed doors swing to behind him as they closed against her.

Then at last she bowed her head and gave in to her feelings, acknowledging the moment of misery as she admitted the way she felt now. This was not the Nabil she had adored on sight. Now he was someone else entirely. Another man, a harder, colder being and one she could never imagine ever wanting to get close to. The bitter sense of loss was almost more than she could bear.

CHAPTER THREE

‘LET IT BE DONE.’

Nabil’s own words echoed inside his head as he acknowledged the sweeping bow that his chancellor made before him.

Just four short words and he had set in motion the process that would change his life—and hopefully his country’s future—for ever.

Things had moved faster than he had anticipated. He had never thought that he would be here today, ready to take the final step in selecting an arranged bride for himself, less than a month after the tenth anniversary celebrations for Karim and Clemmie. But of course, the traditions and procedures for such an event had been written into the constitution of Rhastaan since the beginnings of time, it seemed, and all he had to do was to speak those four formal words and the whole process swung into action, largely without his involvement.

Until now.

Now it seemed that everyone needed him and his part in the ceremony had suddenly become vital; his opinion, his choice, the only thing that was needed before the process of turning his bride of convenience into the Sheikha of Rhastaan was ready to be finalised.

To be honest, he really didn’t give a damn about this part. After all, hadn’t he shown himself to be all sorts of a fool—and a blind fool at that—when it came to choosing women, let alone living with them for the rest of his life, having children...? The much-needed heirs for the kingdom.

Clemmie had talked with him about that just before she’d left.

‘Find someone who can take Sharmila’s place,’ she had said, looking deep into his eyes. ‘Someone who can make you happy—give you a family.’

How like Clemmie it was to say it that way. ‘A family’ was so very different from a woman he married only to provide him and Rhastaan with heirs. A family was what she had with Karim. What he had once thought he had found with Sharmila.

Memory burned as Nabil made himself face the way he had turned away from Clementina Savaneski because she was the bride his parents had chosen for him when he’d been just a child. He had been besotted with Sharmila, believing that in her he had found someone to fill the emptiness in his life. Someone who had wanted him for himself and not on the orders of his dictatorial father. So he had snatched at the excuse offered by the reports of the night Clemmie had spent alone with Karim when the then Crown Prince had been sent to fetch her from where she had fled to England.

Those reports had been slanted by enemies of the state to look far worse than the truth, but he hadn’t cared. He’d barely blinked when Clemmie herself had told him that she was in love with someone else. He’d lost a potentially perfect wife—but in doing so he had gained a wonderful friend.

But even to this wonderful friend he had never spoken of the truth of his affair with Sharmila. If he had, then she would never have urged him to find someone who could make him happy. That was certainly not the emotion the woman who had once been his Queen now roused in him.

‘Sire?’ The chancellor had obviously asked some question, was waiting for his reply.

With an effort Nabil dragged his thoughts back to the present and gave a sharp, curt nod of agreement.

‘Go ahead,’ he declared. ‘Put this in motion.’

Another low, sweeping bow and the man left his presence, and Nabil was alone once more. He should be used to it by now. His parents had trained him well, barely sparing more than a moment’s attention in their days. It was because of that that Sharmila had had such a pull for him. If only he had known that with her he’d be more alone than at any point in the past ten years. Now, it was how he preferred to be.

Pushing himself to his feet, Nabil walked down to one end, turning to stare down the length of the room towards the raised dais where two heavily carved chairs—two thrones—stood, polished and ornate.

It was a woman to fill one of those thrones, to sit beside him as his Queen, that he was looking for. All he hoped for from this process was a woman who was tolerably attractive and tolerably comfortable to be with.

And fertile.

That was all that he asked his ministers to find for him. And in return he would give her the sort of life most women would dream of. A life of comfort and luxury, jewels, clothing and anything else she asked for. He was sure that one of the women of noble birth his chancellor would deliver to him as arranged would find that acceptable. He was no tyrant. He would give her everything she asked for—within reason. The only thing he couldn’t offer was anything that could conceivably be described as love.

He couldn’t offer love. That demanded that he also offered his heart. And he didn’t have a heart to offer.

So why did his thoughts go to the young woman he had met on the balcony on the night of Karim and Clemmie’s anniversary celebrations? His memory filled with images of dark, glistening eyes, black silky hair, a soft voice and that entrancing perfume that had swirled around his senses.

After all that happened—all you went through.

Her words echoed in his thoughts. Her words and the softness of the mouth they fell from—the faint gleam of moisture along her skin where her tongue had slicked over the lower lip. Something raw and needy clawed at his insides, forcing him out of the room and down the corridor at a pace that made his robes sweep against the wall as he moved.

He hadn’t seen the woman again that night, though the truth was that he hadn’t really tried to find her. He’d had little inclination to seek out the El Afarim clan. He knew, as everyone did, that Farouk El Afarim currently held the balance of power between the crown and the scheming of the rebel leader. If he took his loyalty and that of his own tiny principality to side with Ankhara, then hard-won peace would once again be threatened dangerously.

He knew only too well just how precariously balanced that peace was, and he would do anything to strengthen it. So he knew that El Afaraim’s daughter must inevitably be on the list of suitable, acceptable brides for him. To risk seeing Zia in the company of Farouk had been a risk too far, no matter how much the temptation had tugged on his senses.

‘No!’

Entering his room, he slammed the door behind him, hearing the heavy thud of the wood with a raw satisfaction at the way it closed off the rest of the world, giving him back the privacy he sought. The only problem was that it would not shut out the thoughts of the girl he had met on the night of the anniversary celebration. Her essence seemed like some sort of persistent shadow, following him wherever he went, whispering in his thoughts at night as he tried to sleep.

He needed to find a wife, as everyone said. No matter if it was the sort of arranged marriage he had rebelled against last time. And look where that had got him. Older, and hopefully wiser, he had decided that this was the only path to follow.

He would do his duty by his country. He would take a wife to be his Queen, to give the kingdom the much-needed heir who would secure the dynasty and guard the peace.

And that was all.

He would be a dutiful king, a faithful husband, surely a caring father. He might not have learned how to be a father from his own coldly distant parents, but surely that meant he knew what not to do? And there was Karim’s example to follow.

He needed a wife and he would treat her like a queen. But he would never, ever let her in. If he did she would see that all there was inside him where his heart should be was a cold, empty cavern.

There are hundreds of people out there—thousands. Husbands and wives, families and children, all of whom are enjoying the evening—the peace—because of you.

Zia’s voice, low, slightly breathless, sounded so closely in his ear that he almost turned, expecting to see that she had come to stand beside him. But it was nothing but imagination and the forceful impact of the memory of that night.

If he had been able to track her down, then what would have followed? A night of heated passion where he tried to sate this restless hunger in the warmth and softness of her body? Was he really brought so far down that he would have considered using her in this way because she had stirred senses he had thought were dead?

‘No!’

She deserved better than that. Better than him.

If nothing else then at least he could tell himself that he had shown a degree of honour when he had turned his back on her even though it was obvious that she had felt that same dangerous tug of attraction. He had spared her the moment when he would have had to walk away from her after one night. Because one night was all they could have had. He had already decided that he would speak those words and set in motion the search for a suitable wife and Queen.

‘Let it be done.’

And now things were moving forward. The news the chancellor had brought to him today was that matters had been set in hand. Prospective brides had been chosen, their families approached. All that mattered now was for him to see them. To make his choice.

‘Choice!’

He uttered the word aloud like a dark curse as he stared out of the window.

The truth was that he would have more personal choice of a new horse or even a hunting dog. The facts were that it was being made clear that he must choose on the basis of politics and diplomacy; the benefits to the country that his wife would bring, rather than anything else. Left to his choice, he would not go through this at all.

But he had vowed to do his duty to his country, and that vow held him like a chain.

* * *

‘But you don’t need me to be there!’ Aziza protested, turning to face her sister so that the determination on her face must show as clearly as possible. She had no need to try and show her horror; it must be evident from her tone and her expression. ‘This has nothing to do with me! It’s—it’s you they have asked for.’

‘I know.’

Jamalia’s smile had just a hint of smugness in it, and as she glanced in the huge mirror on the wall she positively preened as she smoothed back a non-existent loose hair in her sleek black mane. But a moment later her self-control slipped just a bit, showing a touch of vulnerability beneath.

‘But... I can’t go alone. I’ll need someone to help me—dress me—a chaperone.’

‘But why does it have to be me?’

Why couldn’t it be anyone else? Jamalia’s maid? Some other attendant? If only their mother hadn’t taken ill at just this particular moment. Now when she needed it least there slid into Aziza’s memory the recollection of how she had claimed to be just that—Jamalia’s maid—that night on the terrace when she had come up against Nabil in the shadows of the night.

‘I don’t understand you.’ Jamalia’s frown was a mixture of disbelief and displeasure. ‘I would have thought that you would look forward to another trip to the capital. You enjoyed the anniversary celebration, didn’t you?’

Aziza made a sort of inarticulate sound that her sister could take as agreement if she wanted to. Enjoyment wasn’t a part of the way she looked back on the night on the balcony when she had met up again with the man who had once held such a huge place in her young heart.

How could he have changed so much in the ten years since she had last seen him? Or had he changed at all? Wasn’t it more likely that she had been the one who had changed? She had grown up, matured, and that had meant that she no longer saw through the eyes of a child. Instead she saw the truth about the man behind her childish crush. Nabil was no different from the lordly boy who had occasionally enchanted her with a careless smile. It was just that she had never seen the truth before.

He hadn’t even recognised her! But something in her had recognised what he was. All that was male and virile in him had spoken very clearly to her most feminine core. She still got the shivers inside at just the thought.

‘Are you sure you want to go at all?’

She knew it was the wrong question but she had to ask it. Diplomacy, politics, the uneasy truce between two warring factions demanded that the Sheikh had a wife, and Jamalia was a prime candidate to fill that role. That was why they had been at the anniversary celebrations, after all, in the hope that Jamalia would catch Nabil’s eye. But Jamalia and their parents hadn’t met up with Nabil that night.

Aziza had and, recalling the cold, bitter man she had talked with, she was now forced to wonder, could she watch her sister marry that man?

Nabil had been so changed from the boy she’d given her heart to when she was young, and her heart ached for the loss of the person she thought he’d been. She could have watched Jamalia marry that Nabil...or could she? Wouldn’t that have broken her heart in a very different way? Loving Nabil as she had, wouldn’t she have longed for him as her own?

So could she go with her sister—watch her perhaps be chosen—watch her marry the Nabil she knew existed now?

‘Do I want to? Of course I want to go. Think of it, Aziza—to marry Nabil...become the Sheikha...’ Jamalia’s eyes glowed at the thought. ‘The clothes...the jewels...’

‘Is that all?’

‘All?’ Jamalia shook her head in disbelief. ‘It means a lot—and of course there is the added advantage of the fact that Sheikh Nabil is such a gorgeous man!’

She shivered in delighted anticipation. A couple of days before, Aziza might not have recognised the full impact of her response but now it brought back echoes of the way she had felt on a moonlit night on the balcony of the Ashar palace. Even now, just thinking of it, her blood heated and tiny, stinging sensations of awareness prickled over her skin.

‘Besides, you have to be my chaperone. Papa says so.’

And if Papa said so then that was it, Aziza acknowledged. His word was law and there was no going against it. The thought of facing her father’s wrath if she denied his command was actually worse than the prospect of meeting up with Nabil again.

‘So will you come?’

There was no other answer she could give. She wouldn’t have to see Nabil. There was no reason for her to have any contact with him.

‘All right, then. Yes, I’ll come.’

CHAPTER FOUR

NABIL HAD HAD ENOUGH. He had thought that by agreeing to an arranged marriage he was going to make things easier. That all he had to do was to instruct his chancellor to find a suitable bride, agree to any terms her family proposed and proceed to the wedding ceremony. Now it seemed that the rituals and procedures would never end. Today he had expected to see the chosen candidates; pick one to become his wife. Instead he was weighing up possible treaties, the balance needed for peace.

Could this thing get more like a bidding war? His breath hissed in through his teeth as he tried to find the patience to listen to what Omar was now telling him. Had he spent the last ten years dragging the country into the present century only to find that his need for a wife would take it right back again to the dark ages it had been in when his father had ruled?

‘I understand,’ he said at last, driven to the end of his patience. ‘Give me the list.’

An impatient gesture of his outstretched hand brought the chancellor hurrying, passing the sheet of paper to him. One name jumped out at him at once, and he knew there had never been a choice. Not really. This had been inevitable from the moment he had put the bride search into motion. There might have been other names, but those had really had no weight to their candidacy. If he really wanted to secure the throne, to ensure peace, then there was only this one way he could go.

Jamalia; Farouk El Afarim’s eldest daughter.

Just a maid. I am with Jamalia.

Damn you, Zia, get out of my head! He needed to think clearly and with the image of the woman he’d met on the balcony haunting his thoughts, that was impossible. But it didn’t take much thought to know that an alliance with the El Afarims was the most valuable gift he could give to Rhastaan.

‘Is Jamalia here today?’

‘She is sire but...’

‘I will see her.’

A sound the older man made brought his head up fast. He could almost feel the force of his own glare reflected back at him from Omar’s eyes.

‘I will see her—and no one else. I know that it isn’t protocol—’ he emphasised the word sardonically ‘—for me to meet her as yet. But surely there must be some way I can see her without having to come face to face?’

‘There is a room—with a two-way mirror.’

‘That will do.’

* * *

‘Oh, Zia, why do you think we’re here? What is happening?’

‘How should I know?’

Aziza regretted the sharpness of her words as soon as they’d escaped her. She didn’t feel quite in control of her tongue, or her thoughts. She had been a bundle of nerves ever since they had set out on this second visit to the palace. If she thought she’d been apprehensive before at the thought of meeting Nabil again, now that she knew the sort of mature, powerfully sexy man he had become, just the thought of being in the same building as him tied her stomach in knots. Now this new development, the way they had been told to move to this room and wait, set her nerves on edge, making it difficult to breathe.

‘I’m sorry—but obviously I know no more than you.’

Jamalia was in a twitchy enough state as it was. Aziza wasn’t going to let on that she had her strong suspicions that the large mirror on the wall in which her sister was preening herself was in fact a window through which they could be observed by anyone who wanted to watch.

‘My hair’s a mess!’ Jamalia tugged at a lock of silky black hair, twisting it round her fingers as she made a petulant face at her reflection. ‘I knew I should have got you to do it instead of—’

‘Shall I do it now?’ Aziza volunteered hastily. Anything to distract her sister.

Dressing Jamalia’s hair was a skill she had learned from a very young age. She had hoped that if she made her father’s favourite look good then it might win her some of Farouk’s approval. That hadn’t worked, but at least Jamalia appreciated her efforts.

‘It won’t take a moment to braid these pieces, fasten them up at the sides.’

‘All right.’ Jamalia’s petulant expression eased as she watched her younger sister set to work on her hair. ‘Hmm—that doesn’t look half bad. And I tell you what would make it look even better...’

She was fumbling with her necklace as she spoke, never taking her eyes from the mirror as she lifted the necklace and placed it on her head.

‘Help me fasten it, Zia...’

In a moment, the heavy jewelled pendant was hanging in the centre of her forehead, right against the silky black of her hair.

‘See?’ Jamalia preened, turning her head to see the effect from both sides, smiling at herself—and possibly at their hidden viewer—as she did so. ‘The perfect look for the new Sheikha!’

It must be wonderful to have her sister’s total self-confidence, Aziza thought as she compared their two images in the mirror. But then Jamalia had always known she was beautiful, always been treated as the jewel in the family. Jamalia took after their father: tall, slender, elegant, stunning. They were so alike, it was no wonder Farouk had always favoured her. Beside her glamourous sibling Aziza felt like a small, rounded puppy, cuddly perhaps, but lacking the sort of pedigree Jamalia wore effortlessly. Because of that, it had always been made plain to her that it would cost her family an expensive dowry to marry her off.

You want me to kiss you, do you...? From the depths of her memory came the sound of Sheikh Nabil’s voice, dark with mockery and contempt, so clearly that she could almost believe he had come into the room behind them. You stupid little fool—you wouldn’t even know who you were kissing. What kind of man you wanted...

Did Jamalia know what sort of a husband she would get in this man? Did she understand—or did she even care? It seemed that all her sister cared about was the title of Sheikha, the ceremonial role, the wealth and luxury that would come with it. At least her sister wouldn’t be pushed into a totally subservient place as Nabil’s wife, as might have happened in the past. In the ten years since his first wife had died, the Sheikh had worked ceaselessly it seemed to ensure that women had a better life, more equality. Hadn’t she longed to take advantage of it herself, to be able to go to university to study languages? Another mark against her, in her father’s opinion. After all, who would want to marry a bluestocking, someone who spent so much of her free time with her books? At least she’d learned to drive and enjoy the independence that gave her, while her sister had never bothered to take driving lessons.

But then of course, if she became Queen, Jamalia would never need to steer her own vehicle. She would have a sleek, luxurious, armour-plated official car at her disposal, together with a professional chauffeur, on duty day or night, whenever she wanted him.

Jamalia as Queen... Why did her stomach seem to drop, her nerves clench, at just the thought? Not at the thought of her sister as Sheikha—but as Nabil’s wife.

* * *

‘That is the woman you mean?’

Nabil was already turning away from the two-way mirror through which he had been observing the two women in the room beyond them. He had seen enough. If the truth was told he had seen more than he had ever wanted or expected.

He had never anticipated that he would see her. That the woman who had plagued his thoughts would be there in the room with his prospective bride. Well, of course he had known that this Zia was Jamalia’s maid. She had said so herself. But he hadn’t known that Zia would be here, now, with Jamalia when he had come to see her today. He had expected Jamalia’s mother to be acting as chaperone and instead had found himself staring straight at Zia.

And that had thrown everything off-balance.

It had forced him to remember the heavy throb of his blood when he had been talking with Zia on the balcony. The way that the soft scent of her skin, mixed with some light floral fragrance, had drifted towards him on the night air, making him think of the secrecy of a bedroom, soft sheets...

Damn it to hell! Even now he was thinking of her—of Zia—when she should be the last thing on his mind. Perhaps he should have taken her to bed on that night—when she had been practically begging him to do so—and got this sensual itch out of his system.

‘Sire?’ Omar was waiting for him to continue. ‘And she is the woman of your choice?’

‘She...’ This was getting worse. He’d almost said yes to Omar’s selection of a bride when his mind had been full of some other woman. Of bedding his prospective bride’s maid.

Clearing his thoughts with a brutal shake of his head, he brought his mind back into focus.

‘No. No, she’s not.’

How could he ever marry Jamalia when as his Queen she would surely bring her maid with her? And yet how could he now refuse to take Jamalia as his wife and risk insulting her father by rejecting his beautiful daughter?

He could see why Jamalia had been selected. She was stunning; there was no doubt about that. She would look magnificent as Queen. But he wanted more than a queen, someone who would give him an heir to his throne. He also wanted someone who would be a mother to his children. He hadn’t acknowledged how much that mattered to him until now. Until he had seen Jamalia preening in the mirror, her total sense of entitlement reminding him of nothing so much as his own mother.

Having been the child of a woman who loved her role as Queen so much that she had never had time for her son, he never wanted any child of his to go through that. He had seen his parents for perhaps an hour or less each week. Times when he had been brought from the nursery, spruced up and groomed, ready for the formal occasion that spending time with his mother had always been. Brought into her private sitting room, he’d had to bow the requisite three times before he could even approach her. And he had always known that the delicate touch of her hand on his head as she commented on how he had grown was one of the two gestures of ‘affection’ she would allow him.

The other was when his brief time was up and his nurse had prepared to escort him from the room. Then his mother would bend her head towards him, wreathing him in the overpowering scent of her perfume, and offer him her powdered cheek for his kiss, allowing him only the lightest, briefest, moment of contact for fear that the contact might smudge her immaculate make-up.

And then he was dismissed.

Small wonder then that the death of both his mother and father in the helicopter crash had barely touched him. How could he miss people who had created him but yet had been barely present in his life? The death of his old nurse, two years later when he was sixteen, had had a far more dramatic effect on his life.

That was not how he wanted the future to be for his children. Having seen how Clemmie was with her son and daughter, he wanted that sort of mothering for any child of his. And something about Jamalia’s self-absorption scraped over his skin like sandpaper.

‘No?’

Clearly Omar thought he had lost his mind—or at least come close to it. But the truth was that he felt more clearer-headed than he had in a long time.

‘But, sire—the treaty...’

He didn’t need reminding about the importance of the treaty, but now, remembering the time he had spent in Farouk’s home when he’d been twelve, he also knew why, unconsciously, he had been avoiding all contact with the man’s older daughter. Told that he was spending some time with an important family, his mind had caught on the word family, hoping that there might be someone who might become a friend. Or that the El Afarims could at least show him something of what a family life might mean.

Instead, it had been plain that the visit was more one of diplomacy and state. Even then, there’d been obviously plenty of scheming going on in the background, as the way that Jamalia had been pushed forward from the start had made plain. He had never taken to the elder El Afarim daughter but...

‘There is a younger sister, isn’t there?’

He had no idea where the memory had come from but suddenly it was clear in his mind. The image of a small, shy child who had peered out at him from behind her mother’s skirts, a soft giggle escaping her curved lips. A little girl so much shorter and more rounded than her older sister with the smile of an angel that had made him feel welcome in a moment. A girl who had cared for a bundle of orphaned kittens as if they were precious to her, feeding them from a dropper with infinite patience, and who, young as she had been, had had a magic touch with a crying baby cousin, soothing him to sleep in just moments. If he had to make an arranged marriage to provide heirs for the sake of his country’s future then the least he could do was to give those heirs a mother who would give them more than he had ever had.

‘If the treaty is to go ahead, then all it needs is that I marry one of the El Afarim girls?’

‘Indeed, but...’

‘But nothing.’ Nabil’s hand came up to cut off any further conversation with a slicing gesture. ‘Enough. If the treaty still stands, then that’s the way it will be. If I have to have an arranged wife, then I’ll take the younger sister. Let it be done.’

CHAPTER FIVE

HOW COULD YOUR life turn inside out in the space of just a few days, not even a month? Aziza wondered to herself as she stood, waiting for the door of the banqueting hall to open, and for her walk—surely the longest walk on earth—to begin. She had barely been aware of each day that had passed, all of them filled with frantic organisation, fittings, meetings, all the arrangements that were needed to turn her into the Sheikh’s chosen bride.

The Sheikh’s chosen bride.

There they were, the four words that had taken her life as she’d known it and shattered it into a million tiny fragments that could never be made whole again. The words were so shocking, so unbelievable, that they made her grab hold of her father’s arm, holding on tightly for fear that her legs might give way beneath her.

The rich golden silk of her ceremonial robes, heavy with embroidery, weighed down on her, making her feel as if she was carrying a burden on her shoulders, and the layers of the veil she wore clung around her face until it was almost impossible to breathe, obscuring her sight so that she had to rely on her father’s support to move forward and walk straight to the right place.

‘Steady...’ her father urged as she swayed slightly, hesitating nervously.

If anything brought home the change in her situation, it was that. The fact that her father had spoken to soothe her, instead of the sharp reproach she would have expected in the past. She was someone new now, and Farouk’s attitude had had to change along with her life.

‘Remember, he chose you.’

He chose you. She still couldn’t believe that those words were true. That they had actually been said in the moment that her father had come to find her and Jamalia in the room where they had been waiting, all day it seemed, for some sort of announcement on Sheikh Nabil’s selection of a bride. They had known that something had happened when Farouk had arrived, his mouth seemingly clamped tight on the news he had to deliver and his dark eyes burning with a suppressed excitement until he’d been free to speak openly.

‘Sheikh Nabil has made his decision,’ he had said and immediately Aziza’s eyes had gone to her sister who had pushed herself out of her chair, hectic colour flooding her cheeks. The ‘diadem’ she had created out of her necklace still glittered on her forehead like an omen.

But it was towards his younger daughter that Farouk had turned, his own smile slightly uneven. He had not been able to suppress his delight that one of his daughters was to become the Sheikh’s bride, but was bemused that it was Aziza and not his ‘jewel’, her elder sister.

‘He chose you.’

Aziza struggled to breathe naturally, making herself draw in air, then let it out again, fighting to steady the way that her feet hit the ground as she moved forward again. The marble floor felt disturbingly uneven beneath the soles of her silk slippers and she could barely focus through the layer upon layer of golden gauze that formed her veil to see the man standing at the far end of the hall.

Nabil—her husband-to-be!—was just a blur of white in his full ceremonial robes, the gutra on his head, bound, with a gold igal, acting like a blind, hiding his face from her.

But that was how it was supposed to be in this ceremony. Aziza knew that both she and Nabil were meant to be just symbols—the ruler and his consort. Not a man and a woman. Because this arranged marriage was for the sake of the country.

That was one of the reasons why she had not been able to refuse to go through with this. For the sake of the country had been drilled into her from the moment she had been told that she was Nabil’s choice. The vital treaties that had been built around their proposed union could be destroyed if she tried to back out. She was not supposed to be a person, just a bargaining tool. No one thought of her hopes, her dreams, her feelings. Anything like that was supposed to be buried under the overwhelming pride of being the Sheikh’s prospective bride. That was why she had this new-found approval from her father. She was the chosen one.

He chose you.

No one—not even Aziza herself—had reckoned with the memories she carried from her childhood, the ardent crush she had had on Nabil from a very early age. That had grown as she’d watched him leave youth behind and turn into a man who had endured loss and betrayal and now had put them behind him.

But who was Nabil now? Were her memories of him just the fantasies of a child, or did they have any foundation in the truth? In her dreams he had always been the man she would marry—but those dreams were just fantasy. She had never dreamed of the hard, cold man she had met that night on the balcony.

And yet it seemed she couldn’t let go of the girlhood yearnings. She had wept for her disillusionment that night, but in the moment that her father had told her that she was the Sheikh’s chosen bride all those dreams had come rushing back, bringing with them new hopes, new hungers, that her younger self would never even have been able to imagine.

She wanted to be the chosen one. Whether she was Zia the maid, or Aziza the second-best daughter, she longed to be special to someone. And Nabil had seen her; in that room with the two-way mirror, he had seen her with Jamalia and he had chosen her.

She was at Nabil’s side now, her right hand lifted from her father’s arm and placed into his, her small fingers almost swallowed up in the length and strength of his palm.

And there it was again. That stinging, fizzing, burning rage of response that his touch stirred, making her snatch in a breath, unable to control the race of her heart.

It was how it had happened on the balcony, the night of the anniversary celebrations.

Now, just being so close to him, had brought back all the feelings that had threatened to burn her alive that night on the balcony. Even through the concealing folds of the veils, his black gaze burned into her skin, branding her, marking her as his.

She wanted that. She wanted this man as she had never wanted any other human being in her life. She wanted those childhood reveries to come true. Oh, she knew that there was no way the dreams of Nabil she had had then could ever become reality. The adult male Nabil she had met on the balcony was light years away from her childhood hero. She knew that he was harsh now. A hard man, devoid of any warm emotion. She blushed to remember his refusal to kiss her that night. She should resist this union. But her foolish heart wouldn’t listen to reason.

Somehow she got through the ceremony, led into the responses, the words she needed to say, guided by the celebrant. She accepted the ring that Nabil pushed on to her finger and then turned, her hand on her husband’s arm, and made her way back down the room. There was a huge change in the atmosphere, in the attitude of everyone present. She was no longer even the chosen one but actually the Sheikh’s wife.

The greatest shock came when she saw her mother sweep into a low curtsey and her father—her father!—bow respectfully as she passed. It was then that it hit home to her that this marriage had changed so much for her personally as well as for the country.

She was no longer second to anyone—except of course Nabil, her husband. Her days of being the ‘other daughter’, the one who was usually kept in the background, were over. Most of all she no longer had to obey her father, subject everything she did to his scrutiny. She was free.

Or was she? She had put her life and her future—her body too—into the hands of the man who was walking beside her. That grip on her fingers was very firm, his skin warm and hard against her own. It made her shiver inside to feel it and the twist of nerves low down in her body forced her to think of what it might be like to have those hands on other more intimate parts of her body. She had blundered into this in a blind bewilderment, half-influenced by the yearning she had felt as a child, half-reaching for the freedom she thought this marriage would offer, clinging on to the knowledge that Nabil was a reformer, had taken an interest in improving the lives of women in his country. So different from her father’s oppressive and traditional views on women. But was that freedom possible at all or had she just exchanged one form of slavery for another?

She drifted through the feasting and celebrations that followed the wedding as if in some sort of delirium, a feeling that was only increased by being hidden behind the concealing curtain of her veils. If she wanted to eat, she would have to slip the food under those curtains in order to reach her mouth.

But the reality was that she couldn’t eat a thing, just pushed the rich, spicy food around on the gold surface of her plate, unable to think of swallowing a morsel. Beside her Nabil sat, his hand resting on the arms of his chair, his long body seeming relaxed in his seat. But this close to him she couldn’t be unaware of the way that those deep, dark eyes watched the room, noting every movement. The wary alertness bothered her.

‘Sire...’

Her voice, dry with apprehension, croaked slightly as the sound pulled his head round, black eyes seeming to sear through the concealing veil and on to her face.

‘My name is Nabil,’ he said softly enough but with an edge to his own name that brought her up sharp. Her eyes drawn to the sudden movement of one long, bronzed hand, she saw how those strong fingers had clenched over the gold fork that lay beside his plate. A plate that he had barely touched either. Suddenly she was stingingly aware of the fact that his given name was one so very few people had the right to use. In his position as the head of government, the ruler of Rhastaan, he was the Sheikh, the King, His Highness—but how few people could call him just Nabil.

And suddenly, from the mists of bitter memory, she had an unwanted recollection of the shocking scenes played out on the televisions sets of the country ten years before. In the deafening silence of the aftermath of the assassination attempt, Nabil, his own face marked with the blood of the glancing wound he had suffered, had bent over the fallen body of Sharmila, his pregnant Queen. As he’d lowered his head to hers, it had been possible to see how her lips had moved to silently form one word: Nabil.

‘N-Nabil...’ she tried hesitantly, wanting to reach out and touch her fingers to that hand so tightly clamped around his fork. But it seemed as if a force field of distance, of rejection, shimmered around him, and instead she clenched her own hands in her lap, fearful of shattering the atmosphere with a dangerous move.

Nabil made his fingers ease their hold on the fork he held. Now was not the time to think of how many years it had been since he had heard a woman—other than Clementina—use his name in that way. Nor to recognise how those damned veils muffled everything about her voice so that it could come from any female, old or young. It seemed so strange that the only image he had of the woman who was now his wife was the image of her as a girl that had pushed him into a decision that might just turn out to be as foolish and rash as the one that had made him take Sharmila as his first wife. But at least this decision had been made with his head, not the rush of desire and loneliness that had pushed him into Sharmila’s arms.

Or the one that had had him actually considering taking Aziza’s sister’s maid to bed.

Damn it, no! He had let Zia creep into his mind at exactly the point he should not be thinking of her. His focus should be on his bride—on Aziza.

An Aziza who was obviously no longer a child. She had blossomed—physically at least. That slender body was still all woman, high, firm breasts and gently curving hips, but her face was totally concealed behind the veils that tradition demanded, frustrating any attempt to actually see what she looked like. He knew her sister was the reputed beauty but surely Aziza couldn’t have lost all the angelic prettiness that he remembered? All those years ago, she had been the one who had treated him like a person, not as a potential king, marked out by the role that was all Jamalia and her parents seemed to see. She had giggled when he’d spotted her stealing sweetmeats, pressed a finger to her lips to warn him not to betray her. And that smile...

Silently Nabil cursed the tradition of the golden bridal veil. If only he could see through that damned gauze—see his wife!

Burning with frustration, he gave up trying to penetrate the material that concealed Aziza’s face and let his gaze drop abruptly to look down at her still full dish.

‘You are not eating.’

To Aziza’s ears it sounded like an accusation, a reproof.

‘I—I’m not hungry.’

To her amazement a corner of Nabil’s mouth quirked up into a sudden and unexpected smile at her response.

‘That is not like the Aziza I remember.’

‘You—remember?’ It hit her hard in her stomach, her mind reeling in shock to think that he recalled her at all.

‘You stole the candied fruits from the table,’ he told her. ‘I remember wondering how you could get away with that when you were barely tall enough to see over the top of it.’

‘I took them for my nurse!’ Aziza answered sharply, discomforted at the thought that he recalled her as only a greedy little girl. She wanted him to think of her as a woman. The woman he had chosen. The woman he wanted.

‘Of course you did.’

When he laughed like that she felt that she might melt, slipping from her chair to lie in a pool at his feet. It seemed impossible to believe that this gorgeous, sexy male could be interested in her at all. And yet he’d had the chance to marry her sister...

Realisation was like a shock to her heart, snatching away her breath so that she was grateful for the fact that the veil hid so much from those burning black eyes. If he had seen her and Jamalia together, then he must know that she was the Zia who had claimed to be only his sister’s maid. He’d seen her, recognised her and still chosen her. It made her head spin to think of it and more than ever before she cursed the masking of the veil that meant she had no hope of reading what was really in those glittering dark eyes.

‘Do you still like sweetmeats?’

A change had come over Nabil’s voice. It had deepened, taking on a husky edge, and those dark eyes were searching the table, looking for something. A moment later he was leaning forward, waving away the attentions of the servant as he pulled a polished dish of sugar-coated grapes and dates towards him. Picking up a luscious-looking grape, he held it out towards her temptingly.

‘Try this.’

It wasn’t the sweet treat that was tempting, Aziza reflected as she felt the noise and the colour of her surroundings fade away until there was just her and Nabil and the glistening green of the fruit between them. Her mouth was watering but not with the need to taste the fruit.

‘Here...’

Before she was aware of what he had planned, he had leaned closer, using his free hand to lift the side of the veil and slipping his fingers in to lift the grape to her mouth, pressing it softly against her lips.

‘Taste.’

She couldn’t do anything but respond as he said. Her eyes fixed on him through the veil, she let her mouth fall open, took in the grape and bit into it. Fresh, crisp juice flooded her mouth, contrasting with the delicate dusting of spiced sugar.

‘Good?’

Aziza could only pray that he would catch the tiny nod of her head that was all she was capable of. Savouring the delicate mouthful, she chewed slowly, swallowed and immediately wished for...

‘More?’ He seemed to be able to read her mind, moving the remainder of the grape so that it rested against her mouth.

Nabil could feel her soft skin, the warmth of her breath on the fingers that held the grape, but he wished to hell that he could see her face and know exactly who he had married.

She was nothing but a blur behind the damned veil. Dark hair, dark pools of eyes. But then those were what he recalled from the hazy memories of all those years ago. She had to have changed...

Who the hell would have thought that cuddly, sweet-natured Aziza would have turned into a subtle sex kitten in the years since he had seen her last?

He wanted to touch, let the fingers that had lifted the side of the veil brush against the downy silk of her skin. But as he leaned forward and she turned towards him his senses were suddenly assailed by a waft of scent that reached out to him.

Hauntingly familiar.

Shockingly familiar.

It made his whole body freeze, realisation kicking him hard in the gut. He knew that perfume. Sandalwood and jasmine. It was a scent he associated with one woman only. Zia.

Since when did a maid wear the same perfume as her mistress?

Unless...

Had all the lights been turned out or could he really not see even if he blinked hard? Her face was hidden, just a blur behind the veil, but even if that obstacle had been tossed aside he would still be fighting to clear his vision. Had he walked into the same trap as before? Married into the same set-up as with Sharmila? Had he really been deceived once more by a pretty face, a seductive body?

Who the hell was she?

Nabil had suddenly gone so still that Aziza felt as if everything and everyone else had evaporated, leaving them in an intense vacuum where there was only the two of them, and the shimmering haze of awareness that was building with every breath she took. Her senses swam in sensual overload as she caught the scent of his skin so close to her nostrils. The hand that held up the veil on the other side was warm and gentle, long fingers slightly calloused from the controlling grip on the reins of the wild Arabian stallions he loved to ride. Once again the thought of those hands on her body, removing her djbella, dropping it to the floor, those tiny calluses catching on the smoothness of her skin, made her burn between her legs, her mouth drying in the rush of heated awareness. So much so that she snatched at the second half of the grape he was offering her, misjudging the action so that her mouth closed around not just the fruit but also the warm, tanned fingers that were holding it to her mouth.

Oh, dear lord! The words of panic pounded inside her head as she waited to see the way he would snatch his hand away in anger at her clumsiness.

It didn’t happen. Only that total silent, shocking stillness.

All she wanted was to bring him out of it. To make him move, speak—smile if she could.

Emboldened by the fizz of excitement that bubbled through her veins, she let her tongue slip against his fingers, tasting his clean skin and the slightly musky tang that turned her insides molten.

‘Aziza...’

She had heard that note, half-groan, half-laughter, in his voice before. On the balcony. Then he had rejected her, turned and walked away from her. But today there was no room for rejection or dismissal here. She was his. She was his Queen and her head spun in the delirium that combined with the heated rush of excitement and purely feminine need she was experiencing, turning her head.

She wanted to see that response again. But more than that she wanted the taste of him on her tongue again. Hunger made her bolder, slicking away the sugary taste of the grapes and replacing it with the stronger, more basic taste of warm male skin as she swirled her tongue around those strong fingers, resting her cheek against the warmth and hardness of his other hand as she did so.

‘Aziza!’ This time it was a very different sound. The groan might still be there but every trace of the laughter had vanished, leaving his voice hard and clipped even though it was never raised above the level of a whisper. ‘Enough, lady!’

It was like being slapped in the face, jolted back into reality with a nerve-jangling rush. He pulled his hands away from her face, letting her head drop to one side as he snatched his fingers away from her mouth, the heavy gold ring he wore on his finger—his wedding finger—catching on the fine gauze of her veil so that it tugged sharply against the points where it was fastened into the ornate style of her hair, bringing tears to her eyes.

Nabil had slammed to his feet, silencing everyone around them. All conversation stopped, every head turned their way, and the hushed atmosphere suddenly felt cold and oppressive, a sensation that was made worse by the way that Nabil now towered over her, his tall, powerful frame blocking out the light from the candles.

‘Enough,’ he said again and her mind was whirling too hard, too fearfully to be able to put any interpretation on his tone this time. She had overstepped some invisible line that she hadn’t even known was drawn between them, and she didn’t know which way to react.

If she had needed any proof of how commanding, how powerful he was, then it was there in the absolute stillness of every person in the hall following that single word. The total silence as they waited for him to move, to speak again. But then he didn’t need to speak, or raise his voice in command. No one could ever have questioned the sheer force of nature that was Nabil bin Rashid Al Sharifa as he stood, tall and proud beside her, holding out his hand to her. No words, just the silence of command. A command she would be every sort of a fool to try to resist.

Slowly she put her hand into his, felt herself pulled to her feet with such force that she fell against the rock-hard strength of Nabil’s body, losing her breath in a gasp of reaction.

‘We’re out of here.’

That was the quick, dark mutter he uttered against her ear, the rest of his attention directed out into the huge hall.

‘My bride is tired...’

That was what he told their audience, all of whom seemed transfixed by this unexpected development, the suddenness of the change in his mood that went against all the ceremony and ritual that was planned.

‘I’m not...’ she managed on a croak but just a turn of his head in her direction silenced the rest. He hauled her even closer to him, the pressure of his arms crushing her against the hard heat of him.

‘We will leave...’

At the end of the hallway a door that had been left open suddenly slammed back hard into its frame, the resulting bang startling everyone and silencing Nabil abruptly. Aziza was astonished to feel the way his strong body jerked against hers, the sudden tension in that long spine. For a moment he was completely still, bringing her own heartbeat to a halt as she wondered just what had changed his mood.

‘Nabil...’

But then it seemed that his thoughts returned to the present and he lifted his head again.

It had all happened in too short a space of time for anyone else to notice, Aziza realised as she saw no echo of her own confusion on the faces of their audience of guests.

‘My wife and I are leaving now,’ he continued, ignoring her own bewilderment so completely that she felt she must have been mistaken; that the abrupt change of mood had never happened. ‘But please, continue the celebrations...’

And that was it—he was turning, heading for the door. Aziza had no choice but to go with him because she was still clamped tight against him, the strength of his arms half-walking, half-carrying her out of the banqueting hall and along the marble corridors away from the ceremonial part of the palace, towards the private, personal area.

Had she done something wrong? Aziza didn’t know if it was fear or excitement that buzzed along every nerve, making her blood pound at the base of her skull so that she was sure Nabil must see it. How could he miss the throbbing pulse in her throat that revealed the race of her heart from underneath her skin?

She was held so tightly that there was no chance to break away if she wanted to. But did she want to? What she really felt was a very sensual, very feminine need to continue to be held this way. To be imprisoned in the arms of this powerful man.

And she had thought that now she would be freer! That this marriage would win her a new liberty; a chance to be herself, no longer subject to her father’s tyrannical will. But, if there was one thing that this hasty, determined departure from the formal celebration of their wedding had shown her, it was that the only thing that had changed was that she was no longer subject to her father’s rules—but instead bound by what her husband demanded of her. And when Nabil decided on something there was no chance at all that she could say no. What he wanted, he got. But what was it that he wanted now?

She had been so fearful that she had put a foot wrong that any other answer never occurred to her. It was only when Nabil flicked a hand in another autocratic gesture towards the attendants who dogged their footsteps that a flash of insight, like a fork of lighting, came from the back of her mind to illuminate her thoughts and leave her shaking in apprehension in a new and very different way. This was not about doing something wrong. It was about something deeper, darker, much more primitive. It was about the most basic connection between a man and a woman.

‘Nothing at all.’ Nabil stated inflexibly. ‘Leave us! My wife and I want to be alone.’

My wife and I...

The full truth dawned in the moment that Nabil swung her round into a new corridor, dragging her with him, kicking the heavy carved door into place behind them and making a rough sound of satisfaction as it slammed fast.

And it was that sound, so very different from the way he had reacted when the door had slammed in the banqueting hall, that told its own story and left Aziza in no doubt as to what was happening, and why she was here.

Nabil wanted to be alone with his wife...and, for better or worse, she was that wife.

CHAPTER SIX

NABIL FELT AS if he was on fire. He was surprised that there hadn’t been a trail of scorch marks along the floor to mark their progress from the banqueting hall to his private apartments. It was as if he had come alive after ten long years in the dark and he was so hot and hungry that he felt it was about to cause an explosion. He wanted; he ached. And yet he knew that the ending to this night was never going to be the one that he had anticipated earlier.

With the door closed safely between them and his overly attentive servants, he slammed to a halt, swinging Aziza round so that she thudded up against him, the softness of her body colliding with the hardness of his.

And that was a near-fatal mistake because it set his pulse rate into overdrive. The pressure of her breasts crushed against his chest, the scent of her skin and her hair and the way it felt to know the heat and hardness of his arousal cradled in the bowl of her hips made his head swim in sexual need.

Which warned him how right he had been to worry. That all was not as it seemed. Because how the hell could he feel this newly awakened hunger for two women—Aziza and the maid—in such a short time? He knew what the guests at the wedding thought about their precipitous departure. Hell, he wanted them to be right. Wanted them to think that he had thoughts only of taking his wife to bed and setting about the process of creating an heir. But they didn’t know that he’d been here once before. And barely escaped with his life.

He didn’t know what had stayed his hand at the banquet. What had stopped him from wrenching up her veil and exposing the truth to everyone there? The political implications if he was right. The fact that he wasn’t sure. And the thought of doing that to his new bride, to Aziza, if that was truly who she was.

But how was he supposed to think when his mind was wiped clean of anything but the hardness of his body and the hunger that was such a brutal physical need?

She’d come with him easily enough, turning at the tug of his hand on hers, her feet in the jewelled slippers moving silently down the corridor. He couldn’t let her go; he held her crushed up against his side where she was small enough to be slotted underneath his armpit, her head resting against his shoulder, his left arm curved round her ribcage, left hand just below the swell of her left breast. With every movement he could feel the sway of her bosom, the heat from it seeming to burn into his skin. He wanted more—more contact—more of her. But at the same moment he wished she was anywhere but here if what he suspected was true.

He had thought that tonight would go so very differently. He’d believed that he would have to spend their first night as husband and wife persuading her into his bed. That he would need to take time and care with her, initiate her into lovemaking. He’d been prepared for that. He’d even anticipated a sort of extra pleasure in it as it awoke feelings, needs that had been buried in him too long. Now it seemed those needs had woken so fiercely that he was burning up inside just thinking of them. At the moment when he had to doubt, to fight, to recognise the dangers in what he was feeling.

And now, barely inside the room, he stopped and swung round to face Aziza.

‘Come to me, my bride.’

My bride.

Aziza didn’t know whether the shivers that ran down her spine at the sound of the words were the thrill of excitement or blind panic. The wedding night they were meant to share had been looming on the horizon like a heavy cloud, both terrifying and thrilling at the same time. She’d given her heart to this man all those years ago when she was still a child and had adored him from a distance ever since. But, following that meeting on the balcony on the night of the anniversary party, everything she had learned about him had challenged those fantasies.

Challenged but not destroyed them. They had soon pushed through her doubts, and this time they were blended in a dangerous, intoxicating cocktail with the new, adult, intensely female feelings she had for him. The feelings that a woman had for a man—and that she should have for the man who was her husband, who would father her child.

Just the thought of it took the strength from her legs so that she almost collapsed on to the floor. Hastily she covered it up by turning it into a curtsey instead, spreading out the rich golden robes of her wedding dress as she sank into a low sign of deference. It did not get the response she anticipated.

‘No! Is this any way for a wife to greet her husband? On your feet, woman—and greet me as you promised.’

‘As I—promised?’

‘At the banqueting table—in return for the sweet treats I gave you.’

Now she understood. Part of it, at least. He wasn’t just talking about the way she had used his name at his urging but the other, silent, sensual promises she had given him when she had taken the grape from him, moulding her mouth around his fingers.

‘I thought you were angry. That I’d done something wrong.’

She was sure he’d been furious with her and that that had driven him to the unexpectedly hasty departure from his own wedding reception. But there was still something wrong with his tone, something that twisted deep inside her, warning her to tread carefully.

‘Should I be angry?’ Nabil demanded. ‘Tell me—have you done anything wrong?’

‘I thought that you thought perhaps I was too familiar...’

‘You’re the first person—apart from Clementina and Karim—the first person to behave in a real way ever since...’

He was thinking of Sharmila. Of the woman who had been his wife. His love. His life.

For a moment Aziza couldn’t see straight enough to focus on the hand he held out to help her to her feet. Just in the same moment that he had given her something of what she yearned for, he had managed to take it all away again. In the heightened atmosphere of the ceremony, she had allowed herself to think that for once she was someone who mattered. Someone who was not just the ‘other daughter’, the one her father had to find a husband and provide a dowry for.

Now she knew that while she might be his bride, his Queen, she was only a queen of convenience, chosen because his duty to the country demanded it. The wife of his heart was dead, and no one would ever replace her. Certainly not the woman he only remembered as a child all those years before. His ‘other wife’ as she now was.

‘You treated me as a man.’

Nabil’s voice had deepened, grown rough, and his hands tightened on her arms as he hauled her to her feet, holding her so firmly that she felt her skin must bruise where his fingers dug into her.

Why the hell had he had to remember Sharmila now, when those memories could only add to the brutal conflict inside him? It was those memories that stilled his hand, he realised, stopped him from grabbing at that damned veil and flinging it up over her head to see what she really looked like—who she really was. He should have done that immediately, revealed who she was from the start so that he knew what he was dealing with, but the simple fact that he had hesitated told him more than he wanted to know about his own feelings.

Damn it, he should have gone with his first instincts and taken the maid called Zia there and then on the balcony on the night of the celebration, when there would have been no legal, no dynastic, implications involved. If this was indeed Zia who had recognised his hunger for her and used it as part of a plot to trap him.

‘A man you wanted. Was that true?’

‘True?’ Aziza echoed shakenly, the harsh demand in his tone making her see her own behaviour through his eyes, and quail inside at the thought of how brazen it must have seemed. ‘Y-Yes.’

She had been so stunned by her own immediate and urgent response to him that she hadn’t been able to hide it. He was a man whose reputation with women was well-known. He had the freedom to play the field as he wanted, but surely he was traditional enough to expect a virgin, innocent bride? She was definitely the former; any daughter brought up under her father’s strict regime would have to be untouched until married.

But what would Nabil want? How would he view her after that admission? The whole reality of the moment in her life she had come to ricocheted around her head. She was married. To the most gorgeous, devastating male she had ever met, and this was her wedding night. When her husband would have the right to take her, to make her his. Uncertainty flooded through her at the thought. Was it possible that he was regretting his choice?

‘And I want you.’

Nabil’s voice, rough and raw, broke into her whirling thoughts, setting her mind spinning off on to another track altogether. Was it possible that she could have this effect on this powerful, forceful male?

‘But—everyone thought... Jamalia...’

‘Your sister?’ A brusque, almost violent gesture of rejection underlined his words in a way that startled and confused. ‘Sure, she’d look wonderful on the stamps. But you...’

The word sounded thick and raw, making a stunned excitement start to uncoil in her stomach. The sting of need that tightened her breasts was like an electric current passing through her so that she shifted uncomfortably where she stood.

‘Damn it to hell, Aziza, but I hate this blasted veil.’

His fingers tangled in it, tugging at the delicate material roughly in a way that pulled painfully at the many tiny pins that held it in place. ‘How do we get rid of it?’

‘Let me...’

The hand she put up to her head, hunting out the first of the pins in her hair, shook almost as much as her voice. But at least she knew what she was doing with this. When her mother, aided by her personal maid, had put the veil on her, working her way around her head to fasten it to the twists and braids of the ornate hair style into which her black hair was piled up underneath, she had made sure that her daughter knew just where each fastening would be placed, and how many pins there were so that Aziza would know how to remove the concealing covering for herself.

‘It’s designed so that it won’t move or come loose—until...’

Just for a second the flying fingers slowed, stilled, came to a complete stop with the last couple of pins in their reach as Aziza struggled with the reality of just what was happening. Apprehension fought with anticipation, a wild, fizzing excitement at the thought that this man—her husband—really had wanted her, not her sister.

‘Done!’ she managed on a long exhalation of breath, taking the veil in one hand, lifting it, flinging it in the opposite direction to the pins so that it rose wildly into the air, hovered for a moment then drifted slowly and elegantly down to the floor like some giant gauzy cloud.

Then she turned to see Nabil, to meet his eyes, for once free and unrestricted by the concealing curtains.

And saw his whole face change. Saw every muscle draw tight over his harsh, etched bone structure, pulling the skin white around the nose and mouth. Saw the light fade from his eyes to be replaced by a heavy shadow that spoke of the exact opposite of what she had hoped to see in his reaction.

He even took a single step backwards, away and so much more distant from her than the paces between them. His obvious mental withdrawal was far, far worse than any physical response he had made.

‘Nabil...’

It was just a whisper, dragged from a mouth that was suddenly too dry to speak properly. Even as she said it, she was forced to wonder whether in fact that was the biggest mistake of all.

Had he given her permission to use his name? She’d thought he had, but as she met the polished jet darkness of those deep-set eyes she saw no lessening of the frozen coldness, no warming to soften them.

‘Sire...’ she tried again, anxious to repair the mistake—if a mistake it had been. Desperate to appease him she sank into a deep curtsey too, giving him the respect and deference he was owed as the Sheikh.

Her husband but still the Sheikh.

‘Sire...’ he muttered, echoing her shaken response with dark cynicism.

With a movement like the pounce of a hunting cat, he moved forward, reached for her left hand, grabbing it and lifting it from where it was partially hidden by the sweeping skirt of her wedding gown.

‘Sire,’ he said again and the danger in that dark tone drained all the power from Aziza’s legs so that she could only stay crouched halfway to the floor, staring with unfocused eyes as she watched him lift the hand he’d captured, turn it so that he could see it more clearly. His black frowning gaze fixed on the slightly damaged shape of her littlest finger and too late she realised that he had stared at it in something of the same way before. On the night on the balcony.

The night when she had told him...

‘Zia...’ Nabil said again, his tone turning the sound of her nickname into a fiendish curse. ‘Not Aziza—but Zia.’

He spat the word at her, not troubling to hide the fury he was feeling.

‘Hellfire and damnation—I have married the maid!’

CHAPTER SEVEN

HELLFIRE AND DAMNATION—I’ve married the maid!

Or have I?

Nabil tried to make his mind focus but nothing registered except the appalling truth of those seven impossible words. Was that his pulse thundering inside his head, beating at his temples, or had a storm really broken on the horizon, threatening to drown any attempt to think straight?

‘Who the hell are you?’

No—stupid question. He knew exactly who she was—or did he? Aziza, his arranged bride—or Zia, ‘just a maid’? Shaking his head violently as his scrambled brain refused to put any words together in a logical sequence, Nabil tried to enforce some control on the thinking processes that had been shattered by shock and savage rage. The fact that his body was still rock hard with desire only made matters even worse.

Just moments before he had been burning up with sexual hunger; turned on as he had never been before in his life. Now it felt as if someone had punched him right in the gut and the throbbing ache of frustration only soured his temper even more than the mental bruising.

‘Who?’

He got a grim sort of satisfaction from the way she started in nervous reaction as he flung the word into her white face. A face he’d been so impatient to see, never realising until too late that he’d seen it already, and so much more recently than the child Aziza he had been trying to remember.

Against the pallor of her skin, her golden eyes looked huge and dark, the lush fringes of her black lashes making them look even wider than before. He had been enchanted by those eyes that night on the balcony, he remembered. They had drawn him in like some witch’s spell woven deliberately around him. Was it then that the plan to deceive him had come to her mind—or was there some other way that this scheme had been created? A maid couldn’t have arranged all this by herself, could she? There had to be someone else behind all this. The answer seemed obvious.

How much had Farouk been planning all this time?

‘Who put you up to this?’

‘No one... I mean...’

For a moment it looked like she was about to get to her feet, then obviously thought the better of it. But the slight movement was enough to remind Nabil of the implications of the situation and to have him checking in the belt under his robe. Feeling the cool slide of metal there under his fingertips, he relaxed again and flung a repeat of the question at her with cold virulence.

‘I asked you—who?’

‘No one put me up to it.’

She’d regained some sort of strength in her voice and was able to make it sound as if she was actually defying him. He was glad to see that. He didn’t want to see her go down without a real contest. He wanted a worthy opponent to give him a chance to release some of the tumult of emotions he was feeling inside.

All he should be feeling was anger and betrayal. He’d been deceived again, trapped—this wasn’t Aziza, was it? But it was intensely disturbing to realise that there was so much more. The desire was only part of it.

‘It was you.’

‘Me! Are you mad, woman? Are you actually claiming that I...?’

Aziza—or Zia—or whatever her name was—had obviously had enough of being down on the floor. She put her hands to the floor and pushed herself upwards, scrambling to her feet as she faced him boldly, her neat little chin set into a firm declaration of defiance. Strangely, she looked even more defenceless standing before him like this when she had clearly tried to draw herself up to her full height.

‘You are the one who asked me—who picked me out as his prospective bride.’

‘Not you...’

He was remembering the moment when he had seen her and her mistress—Jamalia—through the two-way mirror, recalling the hot wave of physical hunger that had swept through him just from touching her, kissing her, on the balcony. The same hunger that had alerted him to the fact that something was not as he had anticipated when he had fed her the sugared grape at the banquet table.

When he had caught the scent of her perfume.

‘I never chose you.’

Aziza winced under the sting of that lashing dismissal. She had been so overjoyed to think that Nabil had chosen her. That he wanted her above all the other candidates. The beautiful women he could have chosen. Even her sister. But he had picked her. The one her father had always believed was second best.

But now Nabil was saying that he hadn’t chosen her—he didn’t even want her! Her mind flashed back to the scene in the crowded, brilliantly lit banqueting hall. The knowing looks of the guests who had watched as Nabil had stood up and grabbed hold of her hand.

She had thought she knew what that meant. She’d believed that very soon she would be a proper wife, sharing her husband’s bed. But now what would happen?

I never chose you.

How would she ever face everyone all over again and let them know that Sheikh Nabil—the man she had thought was to be her husband—had taken one look at her face and rejected her out of hand?

How could she go from being Queen one moment to a nobody—a rejected, spurned nobody—in less than a couple of hours? And how could she ever cope with knowing that Nabil had decided she was not the person he wanted? The thought of confronting her father’s rage at her failure was as nothing when compared with the prospect of having to leave now, when it had seemed that so much—her dreams and fantasies—had been within her grasp.

Her body still thrummed from the sensual tension that had seared through it. Every nerve was stretched so tight she felt it would snap if she moved, and the stinging, burning need that his kiss, his touch, had woken so newly in her refused to subside while he was still so near, so close that she only had to reach out her hand...

It was only when she saw the way Nabil’s head came up, the wary tensing of his long body, that she realised she had done just that, and somehow added fire to the suspicions he was already harbouring against her.

‘You asked for Jamalia’s sister,’ she managed, stumbling over the words.

‘And got her maid instead.’ Could he put any more darkness, any further rejection, into the words? ‘So what is this—some sort of plan to trap me, tie me into marriage with you?’

‘Oh, no, no! Why would I want to trap you?’

Just the horror at the thought that he might actually believe she had wanted to do that propelled her forward jerkily, both hands coming out this time, reaching for him.

She never actually saw him move; never even registered the sudden blink that revealed his reaction, the swift, flash of action that intercepted and reversed their positions so that suddenly, instead of facing him, she had been grasped by the wrist and twisted round against him. Her back was tight up against the hard strength of his chest, her body imprisoned by the iron-hard bands of his arms.

And in his hand was the polished gleam of metal, the narrow shape of a wicked, sharply honed knife held so tight in Nabil’s fist that his knuckles showed white where he gripped it hard.

‘Nabil, no!’

Aziza tried to turn to face him, realising her mistake when his arms tightened round her even more and she could hear the thud of his heartbeat against her ear. It was that rapid and uneven pulse that told its own story, making her realise the truth. She should have thought; should have remembered. Now, too late, the recollection of the way he had started when a door had banged in the banqueting hall came back to haunt her with a new and disturbing significance. The terrible memory of the day that he had survived the assassination attempt flashed behind her eyes.

‘You don’t need that—really you don’t.’

Immediately she made herself react, letting her body go limp against his as she held her own hands out in front of her, fingers splayed so that he could see there was nothing hidden there.

‘I’m sorry—I’m not really Jamalia’s maid—and there is nothing in this that was ever against you.’

At least she prayed not. Her father had seemed content enough with the marriage negotiations. He had never shown any inclination to turn his loyalties to the lingering group of revolutionaries who had threatened rebellion. But did Nabil suspect that he would?

‘I would never harm you—I promise. We were friends once.’

Friends...

The word seemed to have so much more significance than he could ever have imagined, Nabil acknowledged. She had said that she was not Jamalia’s maid and yet she was very definitely the woman he had met that night. If she truly was Aziza, his promised wife, the child who had been his friend now grown up, then he wanted to believe her—he wanted to trust her. But wanting to trust and being able to do so were two totally separate things, and the ability to think straight and read the signs accurately were severely compromised by the position he found himself in.

Her body was soft and lush against his, her waist where his arm was clamped around it impossibly narrow, and the curves of her hips and buttocks crushed up against his pelvis tormented his still aroused and hardened manhood. If she squirmed against him as she had done when he had first grabbed her then he would be lost. But instead it seemed that she had given up on any thought of action, her whole body loosening, almost sagging in his arms.

‘I was friends with an Aziza once,’ he said slowly. ‘A long time ago.’

A lifetime. Everything that he had believed he had in that time had been taken from him and destroyed, shattering into tiny irreplaceable pieces. Had he hoped for something of that life to be returned to him when he had thought of Aziza, only to find that his choice had rebounded right into his face?

‘And we never truly knew each other.’

With a sudden movement he spun her round in his arms so that she was facing him, golden eyes blazing straight into his. But it wasn’t just defiance that he saw there. Instead it was something new, something infinitely disturbing. He had seen just such an expression in the eyes of a puppy when he had once kicked it accidentally on his way out the door. The elaborate make-up that adorned her face, even behind that blasted veil, had started to wear off, leaving her looking paler and strangely vulnerable. And the elaborate coils and braids of her hair had started to come loose in their struggle just moments before. She looked younger, gentler—more like the maid who’d had such a disturbing effect on him ever since that night on the balcony.

‘Who the hell are you?’ he growled, refusing to let himself admit to just what effect that spin of her body had had as it pressed her breasts and hips against him, making her perfume waft in the air. The slide of several silken strands of her hair against his face was almost the last straw as it caught on his mouth, on the dark hairs of his beard.

‘I’m Aziza—I am!’ she protested when she must have caught his sceptical frown. ‘I’m both Aziza—and Zia. Yes, I’m that “maid” you met that night—really I am—but I was just trying to cover myself. I knew I shouldn’t have been out there on my own—wandering about your palace without your approval. It’s the truth!’

She looked innocent. Looked totally believable. And every masculine element in him wanted to believe her and get this over with. He had been anticipating a wedding night and he should be enjoying it now. The heated pulse in his body, the hardness between his legs, told him he would be enjoying it—if he could only let go of the black memories and suspicions that held his mind prisoner.

Sharmila had looked innocent too. He’d been caught that way before and he had no intention of letting it happen again.

‘And why should I believe you?’

‘Because I’m telling the truth. Because...’

Meeting the cynical question in his eyes, she let her voice fade away, dropped her gaze sharply, biting her lip as she did so. The impulse to lean forward, cover her mouth with his and lick away the sharp punishment she was inflicting on her soft skin was almost overwhelming. His own mouth actually watered for the taste of hers just as he’d shared it on the balcony. How had his world become turned inside out in so short a time?

‘Because you have nothing to fear from me.’

Aziza’s voice caught as she realised just what she was saying. What he had been saying with all this suspicion, the sudden cold distance. That terrible moment with the knife. In the back of her memory she saw again that moment when he had heard the door bang and had tensed sharply, almost imperceptibly, but she had caught it. How could she forget—how could anyone forget—that he had once been the victim of an assassination attempt?

‘Nabil...’

He had let her use his name before, hadn’t insisted on the reverence due to him as the King, so she risked it again.

She shifted in his arms, still face to face with him. So close. She could even catch his breath in her nostrils and the crisp brush of his beard on her forehead.

‘You can trust me—I promise. And, as to who I am, well, I am Aziza. Your chosen bride. My father’s daughter.’

He was silent, still, watchful and alert. Those black eyes were polished jet, reflecting her own face back at her and giving nothing away.

‘But I’m also Zia—the “maid” you met that night.’

Was his reaction one of acceptance or rejection? She only knew that the hands that held her had tightened and his head had gone back slightly.

‘I was there with my family—with my father and Jamalia. I was supposed to be there to act as my sister’s chaperone. But she didn’t want me; I was cramping her style, and the party just wasn’t my sort of thing. My head was pounding. I needed air.’

Gently she placed her hand on his arm, realising that it looked impossibly small against the swell of his muscles under the white robe. The slightly twisted little finger looked even more vulnerable like this. She watched his eyes drop to stare at it.

‘It was very stuffy in there.’

Was that response any sort of a concession, or simply an acknowledgement of fact? At least he had spoken. That stony silence had stretched her nerves to snapping point.

‘Your hand...’

It was low, rough. He shifted position slightly, lifted his own hand and traced the twisted line of the delicate bones, making her shiver in response.

‘How did it happen?’

He’d been there when she’d been injured. But why would he remember?

‘It was so long ago. Fifteen years, at least. When you were visiting us.’

‘Fifteen years?’ Nabil frowned as he took his thoughts back. ‘You fell from your pony.’

He recalled the fuss when her small chestnut steed had reared in a panic at the sight of a snake and Aziza had tumbled from the saddle. They had been a long way out into the desert on that ride. It must have been a slow, painful journey back.

‘Your sister was trying to keep my focus on her.’

Jamalia had been playing for his attention so much that day. Even back then, with his father still alive, before he’d actually become the Sheikh, it had been obvious that Farouk had hoped that his elder daughter would catch his eye. It had been the blatant attempts of Farouk to interest him in Jamalia that had put him off, Nabil recalled. As a result, he’d been an open target for a later, much more subtle approach. He hadn’t seen Sharmila coming.

The flood of memories that thought brought made him scowl darkly and he watched the way his change of expression made her recoil against his arms.

‘You were very brave.’ That was what he remembered most. Her silence. Any other child would have cried; Aziza had clamped her mouth shut over whatever she’d been feeling.

‘That’s not what my father thought. He thought I was foolish—if I’d been a better rider then I’d never have fallen off. That’s why he had me taken home—fast.’

He supposed, when he thought of it, that he remembered that too. At the time it had seemed that her father had focused on sending his younger daughter home to have her injury tended. Instead, he had been determined to make sure that nothing intruded on the time Jamalia spent with the Sheikh’s son. But he remembered the poor, pinched little face of the injured child, and how she had put up with her injury without complaint. He’d been impressed at her courage and control. And he’d known a flash of anger at the way that her father had dismissed her distress, wanting to spend more time on the ride—more time bringing Jamalia to his attention.

‘He forbade me to ride again after that, for fear that I would do more harm to myself and become damaged goods—even less valuable as a bride.’

It was no wonder he’d never liked or trusted Farouk El Afarim, Nabil thought grimly. But he hadn’t realised that his memories went back that far.

Aziza had broken her finger and he had seen that same damage on Zia’s hand the night they’d met. So this was Zia—but she also had to be Aziza too.

‘It didn’t mend too well.’

Once more his touch smoothed over the damaged bones, making Aziza shiver. You were very brave. So had he accepted her story, believing in what she told him? Certainly he recalled the young Aziza, and the day of her fall. But it hadn’t done anything to reduce his tension. The long body against hers, the powerful arms that held her, were still taut with control.

‘So that night—on the balcony. Why tell me you were the maid?’

When he thought of how much he’d wanted her. How close he’d come to seducing her. The drum of his pulse that seemed to have quietened now started up again, pounding at his temples, at the feel and scent of her, warning him not to trust too easily. Not to forget.

With an inward snarl he drove it away. All he wanted to do was to forget. But now here was this woman bringing back so many memories he thought he had buried. Hell, that first night he’d even thought she was Sharmila.

‘Why call yourself Zia?’ he asked sharply. ‘Why not give me your real name?’

‘And have my father know that I had been wandering about the palace unchaperoned? That I’d left Jamalia to her own devices?’

She gave a tiny shiver at the thought. And, recalling how her father had so obviously put her sister first, Nabil thought he could understand why.

‘I gave that name because I knew I shouldn’t be there.’

‘So why “Zia”?’

The question changed something in her demeanour, made her expression close up, her eyes become shaded. She was hiding something there, he recognised. Each time it seemed that she had convinced him there was nothing shady behind her actions, she made a mistake, and that deep suspicion was back.

‘Tell me!’

‘It’s just a shortening of my name. One the family uses.’

‘And you expect me to believe all this?’

‘It’s the truth!’ she protested. ‘And you’d know it if you’d just listen.’

Her eyes lifted swiftly, golden gaze meeting his, and she gave an unexpected little smile straight into his watchful eyes.

‘I want to convince you, sire. There must be a way I can do that.’

CHAPTER EIGHT

‘LET ME CONVINCE YOU.’

It was half-plea, half-enticement.

Unexpectedly she lifted her arms—spread them out on either side of her, leaving her whole body open to him. The movement lifted those lush breasts high, putting temptation right there in front of him and forcing him into a brutal fight against his natural impulse to give in to that enticement without thinking.

‘I know you believe that I could be planning to harm you, but I swear I’m not. So why don’t you prove it—search me. Go on,’ she urged when he didn’t move. ‘Check me out—you’ll not find anything. I’m not carrying any weapon.’

Nothing except those wide, beseeching eyes, that rich, soft mouth, those glorious breasts... Did she know what it would do to him to touch her now when he was already so hot and hard in arousal just from having her against him?

She was Aziza—had to be Aziza—and so she brought with her everything he had looked for, everything he needed in this marriage. As Farouk’s younger daughter, she ensured the benefits of the peace treaty, the alliance with her father, the future that this union offered for the country. Did he need to do this?

‘Do it,’ Aziza said sharply when he still hesitated, fighting a grim and brutal battle with himself against the urge to do just as she asked—more than she asked. To do what she was inviting.

But the truth was that it was what she was inviting that made him hesitate. Wasn’t this the best way to distract him?

‘I need to prove that I’ve not come here to harm you.’

If he was honest, Nabil acknowledged, then he would be all sorts of a fool to leave things just as they were. He needed to prove that she was harmless, that the pretence that she had been Zia the maid when really she was a member of the El Afarim family had been just an accident, not part of some other plot. But life had taught him that there were plots where you least expected them; and the most innocent, the most beautiful face could hide a lying, treacherous heart. It was the only safe, the only sensible thing to do. But he didn’t feel at all safe and he didn’t feel in the least bit sensible as he moved her slightly backwards, away from him, and, with the knife still held in one hand, carefully began to move the other hand across the glorious curves she offered him.

How the hell did security officers, his bodyguards, ever manage this? he asked himself as his fingertips patted over the silken robe, keeping to the safety of her neck and shoulders first, but then moving down, lower, over the slopes of her breasts, and underneath where the soft weight seemed to fall into his palms with wicked enticement.

He would have been all right then, too, if only he hadn’t glanced up. Hadn’t looked into her face and seen the way her eyes had darkened, their lids becoming heavy, hooded, as her breathing became deeper, slower too. He could feel her pulse, thick and heavy, and saw her head fall back, eyes closing slowly, her soft mouth opening slightly.

He was on very thin ice indeed. If he gave in too quickly to the hungry demands of his aroused body, he of all people knew how foolish that was. Hadn’t Sharmila taught him anything? In the back of his mind he could hear her words—the words he had believed to be motivated by love and caring.

Come to bed, my lord, and make me your wife.

‘Nabil...’

Aziza’s whole body was burning up in response to his touch, her breasts tightening, heated moisture gathering between her legs. The feel of those hot, hard palms against her body, even with the fine silk of her wedding dress between them, was like being branded for life. Branded as his. Wherever he touched she thought that a trail of marked skin would follow the path of those tormenting fingers and she could barely stop herself from pressing into that scorching connection. When his searching hands swept down from below her tingling breasts to smooth over the curves of her hips, the intimate response that shuddered through her had her doing a small, uncontrolled little shimmy against his touch.

‘As you see, I’m not hiding anything,’ she managed, her throat raw and dry.

‘No...’ He sounded worse than she did.

‘So take me to bed, my lord, make me your wife.’

Nabil’s shocking response was a violently muttered curse. Unbelievably, he suddenly stopped his search, his hands frighteningly still for a moment.

‘Enough,’ he declared harshly, cold and withdrawn.

Enough? Aziza blinked hard, tried to stare at him through unfocused eyes. How could that be enough? He must be as aroused as her. How could he switch it off, forget it in the space of a heartbeat?

But when she looked into his face it was as if it was dead, totally closed off and opaque. He had withdrawn into some secret space where she couldn’t reach him and he snatched his hands away sharply, letting the heat evaporate and leaving her cold, jolting her out of the sensual dream she’d foolishly let herself drift into.

‘I said enough!’

His hands came up between them, like a knife cutting off all connection; his face was so set and hard, each muscle taut.

‘We are done.’

She was back to being Zia, the unwanted maid.

You stupid little fool—you wouldn’t even know who you were kissing. What kind of man you wanted...

The words rang inside her head, harder now, more brutal than before and hitting home with cruel precision. Because this time she knew just who she had been kissing; and she very definitely knew what kind of man she wanted. She wanted Nabil and only him, her childhood crush flowering into a fully formed adult hunger. The trouble was that he couldn’t have made it any plainer that she was not the kind of woman he wanted.

At least not in any way that he would admit to. But he had wanted her before—hadn’t he? She had so little experience in these things so had she read it all wrong? Was it true that, as her father had always said, she was not the marriageable prospect that her sister was? Or had she shocked Nabil by appearing so forward, by displaying her need so openly?

‘But now that you know I’m not concealing any weapon? That I’m no danger to you...?’

‘Not unless that was your secret weapon,’ Nabil flashed back, stunning her.

His searing look that slid over her bewildered face, lingering at her breasts and hips, confused her even further until she realised just what he was saying and her blood ran cold.

‘You think that I was trying to seduce you into...’

‘You were not trying—you were succeeding,’ Nabil retorted but he managed to make it sound as if that was the greatest crime on earth.

She was forgetting that the man who had grabbed her hand and all but dragged her here from the banqueting hall had had his mind filled with thoughts of conspiracy and treachery. Did he really believe that she had set out to seduce him, to distract his thoughts from the realisation he had been deceived...betrayed? The memory of the moment he had pulled out the knife made it feel as if the weapon had twisted in her own heart.

She had tried so hard to make him believe that she was someone he could trust, even submitting to that brutally intimate search, letting his hard fingers go wherever they wanted on her body. She could still feel the scorch they had left behind.

‘As I said, we are done.’ The ultimate dismissal.

Just for a moment Aziza almost returned to the mood of the night when they’d met on the balcony. When she had been pretending to be Zia the maid. He had spoken in the same dismissive way then, wanting rid of her as quickly as possible. Once again she’d been ordered to leave the presence of the Sheikh, dismissed by him, and this time her response was very nearly the same. She even let her hands drop to gather the golden folds of her skirt, ready to dip into the respectful curtsey protocol demanded. But then she met Nabil’s cold-eyed stare once more and knew a welcome rush of rebellion.

No. The word reverberated inside her head so strongly that she felt sure Nabil must hear it too. But the brutal glare showed no response, no alteration in his expression. She felt the change in herself, though, and was determined to act on it. He had chosen her once even if the dark suspicions built by something in his past had caused him to go back on that decision. She would show him that, even if he didn’t believe it as yet, she had his best interests and that of the kingdom at heart.

‘So you want me to go out there...’

With a wave of her hand she gestured towards the closed door through which he had bundled her such a short time before.

‘And let everyone see that this marriage has failed already? To tell my father that the treaty is null and void—dead in the water?’

And that her father was correct when he’d said that his ‘other daughter’ was not a suitable wife for the Sheikh.

‘As you wish.’ She made her voice as cold as his had been.

Then she drew herself up, lifted her chin and turned on her heel. Not even glancing back over her shoulder to see his response, refusing to let it look as if she cared, she took one step away from him, then another.

‘One moment.’

It came from behind her, brutal and hard as a bullet hitting her between her shoulder blades.

‘Where the hell do you think you’re going?’

Was he going to let her go? Nabil demanded of himself. Was he actually going to let her walk out of here and take with her everything that this whole marriage arrangement had been about? Was he really going to throw away the peace and prosperity of the country, the heir that his throne needed so badly?

‘I believe that you said we are done. If that is the case then I don’t intend to wait around for you to decide whether you trust me or not.’

It wasn’t her he didn’t trust, but her father. Farouk had been scheming for this wedding for so long that he could believe Aziza’s father would do anything to make it work. Even accept that the daughter Nabil had chosen had not been the one he had wanted him to marry. It was strange but now, when she was walking away from him, his mind was filled with the most vivid image of when they had first met, when she had fallen from that pony and broken her finger. She must have been in pain and distress, but her small back had been straight, her head held high as her nursemaid had hurried her away. She was so much taller now, her figure that of a woman, not a child. But it wasn’t the physical change that struck him. It was the proud defiance, the regal elegance of her figure.

He had spent too long thinking of the gentle child Aziza had been that it was a shock to realise she had become a woman—all woman. Even more of a shock to recognise that she was the woman he had lusted over when she had told him her name was Zia. If he let her go now then he was losing more than just the treaty and doing his duty by the country. This wasn’t for Rhastaan, this was personal.

But in that case, trust was all the more important. He’d rushed into this marriage with too little thought. He’d weighed the pros and cons of the arranged marriage with a cool head, but he’d chosen Aziza in a very different mood. The last time he’d done that it had ended with marriage to Sharmila, and the fallout from that had scarred so much more than his face. If there was one thing that experience had taught him, it was to be wary, that nothing was what it appeared on the surface.

He had time to spare on this. He could bank the treaty, play a careful game, and see if he might get more out of it than he had ever planned. One thing he was sure of was that he was damned well not going to lose the women who had sexually excited him most in years if he could help it.

‘Did I give you permission to leave?’

‘Do I need your permission?’

She wanted to resist—wished she had the strength to tell him to go to hell and turn and walk away. But she knew she wasn’t going to manage that. How could she try for any other reaction when she’d already given him the message he wanted simply by staying at all?

She had to prove to him that she could be trusted. That there was no conspiracy at all behind her appearance as his potential bride. What else could she do? If Nabil suspected her father, her whole family would be in danger, her mother and sister disgraced.

The memory of the moment he had taken her from the banqueting hall, the way that her father had had to bow as she passed, the look on Jamalia’s face when Farouk had said those words he has chosen you, all combined to put a touch of steel in her spine, fire up her blood. She could see his face reflected in a mirror on the wall, the dark scowl that brought his black brows together.

‘I am the King,’ he growled now.

‘And I am your Queen. Well, that’s true, isn’t it? Or was our marriage illegal in some way?’

She waited a nicely calculated moment, watched his face freeze, those black eyes flashing dangerously.

‘You wanted to know who I am—well, I’m not Zia the maid, or even just Aziza any more. I am the Sheikha, the Sheikh’s chosen wife, by marriage at least if not in actual fact.’

That hit home. She saw his eyes go to the bedroom door, then back again, fixing on her so strongly that she felt the force of his stare like a laser burn at the back of her head.

‘You took me as your wife today and as such I no longer need to bow down to anyone.’

His smile was deadly. A quick, rough quirk of his lips that warned of something dangerous to come.

‘Outside this room, perhaps. But surely you know that a marriage needs to be consummated before it becomes formally finalised—a fact rather than just a declaration of intent?’

‘Consummated...’

This time she couldn’t help herself. She turned partway, then froze again as she met the black ice of his stare. Just hours before, her foolish young heart had dreamed of sharing this man’s bed, of giving him her body, because he had made her feel special, chosen—wanted. It had been the fulfilment of her adolescent dreams. But that was when she’d believed he wanted her more than any other woman.

Now she dreaded the possibility because she knew that he saw her only as his to command. A pawn in the treaty negotiations. He didn’t even trust her and her attempts to explain had been dashed aside.

Did he really expect her to stay, to share his bed tonight? Of course he did. That was what this marriage had always been about. But that was before he had believed that she and her family had somehow deceived him.

Then there was that other vital reason he had married her. He needed an heir, so did that override his dark distrust?

‘Are you saying that you believe me now? That you don’t think that I married you under false pretences? So do I go or do I stay?’

Her thoughts dried up as Nabil prowled towards her, silent-footed, as sleek and dangerous as a beautiful black panther stalking his prey.

Coming level with her, he slid his hand under her chin to lift her face when she tried just to stare at the ground to avoid him.

‘You stay.’

His smile was deadly, steely-eyed, with a twist to his mouth that had nothing of warmth in it. It was a smile that spoke of possession, of ownership. The smile of a man who knew he was the ultimate ruler; that he held her fate in the palm of his hand.

‘Walk out that door and you take with you your own reputation and that of your family. As you are so determined to point out to me, you are now my Queen and as such you are expected to share my room. My bed.’

His cold-eyed gaze left her face and drifted over towards the door into his bedroom. If there was anything that brought home to her just how much things had changed since the moment they had almost stumbled through that door in a hot-blooded rush, she’d thought for the bed, it was the look that was stamped on to his stunning features. Every muscle in his face was set hard as stone, his jaw tight, those sensual lips clamped into a thin, hard line.

Did that twist of her heart, the sudden fluttering in her throat speak of excitement or fear? Was she always condemned to suffer ambiguous feelings about this man? At one moment wishing to be anywhere but here, at another knowing that she would be the target of bitter disappointment if she was never to know him fully.

‘Oh, you need not look so appalled, habibti.’

He actually smiled when he saw her expression.

‘I think that neither of us wants to rush into anything tonight. The country needs an heir but for tonight the country must wait. It has waited years already—what will one more night matter?’

He couldn’t let her go, Nabil acknowledged inwardly. He had known that as soon as he had seen her turn and walk towards the door. But he knew only too well where his reckless desire for another woman had led him. Once the ghost of Sharmila had come between them, everything had been blackened and distorted by those memories.

Aziza or Zia were one and the same it seemed, but he still had to question whether that meeting on the balcony had been as innocent as it had appeared or something else. He knew what he wanted to think, but what he wanted had only shown him in the past that where women were concerned he was a fool, and a blind one at that.

As a king, he needed a queen. As a man, he needed a woman. When he had seen Aziza walk away from him, her head held high, her back as straight as a spear, those lush hips undulating with every step she took, she had looked every inch a queen: beautiful, stately, regal. And he had wanted her like the devil.

He still wanted her. So much that his whole body hurt. Even as he had come out with that ‘one more night’ line, his unappeased desire had been like a scream in his head.

She was his wife for goodness’ sake! What he wanted to do was to grab hold of her, lift her from her feet and carry her into the bedroom—throw her down on to the black silk covers and lose himself in the heat and beauty of her body.

Hell, no! There was more to play for here than just a night of hot sex. This marriage was supposed to have been for the future of the country. He was not prepared to take risks with it.

‘We have all the time in the world. So you can have my bed tonight—without me in it. I will take the couch.’

‘Oh, but...’

The protest tumbled from those plump rose-tinted lips as her eyes widened in shock—distress at being caught out? Or was she really as concerned as she appeared?

‘Surely the couch will be too small—uncomfortable for you? I should sleep there.’

‘Still playing the dedicated maid, little one?’ he murmured, smiling down into her uplifted face. But it was a smile that chilled the evening air, her stomach twisting into tight, painful knots. ‘I’m flattered—but there is no need for your concern. Believe me, in the desert I have slept on far harder beds, or no mattress at all. I will be fine.’

If he slept at all. The thought of lying through the long hours of the night knowing that Aziza was only metres away amongst the soft cushions of his bed left him doubting that he would enjoy a moment’s sleep throughout the night.

‘And I suppose you still want to make sure that I don’t try to sneak out in the night, to meet with the fellow conspirators you have imagined I’m working with?’

Aziza’s head came up, golden eyes blazing defiance above pale cheeks that had been drawn tight across her fine cheekbones. The Queen was back and it twisted in his guts to see her there, cursing the need for caution that held him back from enjoying the wedding night he had anticipated.

‘It must be hell to be so cynical about people—and always looking for something underneath the surface, never trusting anyone.’

‘You get used to it.’

The admission shocked Aziza, stunning her into silence. Once again her thoughts were torn in two different ways, feeling both repelled at the black cynicism of his statement and troubled at the thought of what had made him live like this. When his hand went up to rub at the scar on his cheek, she was tormented by images of the day he had been injured, the way he still reacted to any possible threat.

In spite of herself her hand went up, wanting to touch his face, ease the discomfort of that wound—in all ways. But the look in his eyes, the way his head jerked backwards, stopped the movement as it began.

‘You can trust me.’

‘I will decide when—if—that is true. For now, this is how it is to be.’

Without warning he took one step forward and, bending his head, brought his lips down hard on hers, crushing her mouth open so that the intimate taste of him flooded her senses, weakened her knees. Just a couple of heartbeats and then it was over. He was retreating from her, pushing her towards the bedroom as he swung away to the huge windows that looked down into the courtyard where the wedding festivities were still going on, the celebrations mocking the reality of the way the promised wedding night had turned out for the bride and groom.

‘Go to bed, wife,’ he commanded harshly. ‘I will see you in the morning.’

Deliberately he turned his back on her, folding his arms across his broad chest as he stared out at the darkened city below. He obviously didn’t spare her a single further thought but, as Aziza stumbled wearily in the direction of the bedroom she had expected to share with her groom that night, that kiss left her knowing that even without trust, without any form of affection, one touch, one caress, could still set molten desire pouring through her veins in a way that left her hungering for more.

CHAPTER NINE

SIX DAYS HAD passed since the wedding day.

Six nights since the wedding night that wasn’t.

Six days of being a bride but not a wife.

Six days of being Queen to everyone in the country—but not to the one man who mattered. She’d even had to be at his side during the planned six days of celebrations that marked the royal wedding. Dressed as a queen, treated as a queen, knowing that as soon as they returned to their suite she would once more, like Cinderella, turn back into the insignificant maid she had once claimed to be. Never being anything to Nabil but a source of suspicion. Never knowing if he was going to renounce her and hand her back to her father in disgrace.

And what made matters worse was that each evening they’d been escorted to the royal suite of rooms with smiles and choruses of delight and left there, obviously meant to turn their attention to the vital matter of creating that all-important heir to the throne. Instead of which they had spent so much of their time in awkward silence until it had come time to prepare for bed.

Six nights of being in his bed—but without him. Six nights of not sleeping at all, but tossing and turning restlessly in spite of the luxury of her surroundings. And if she had fallen asleep at all then the restless, wildly erotic nature of her dreams piled sensation on sensation, making her heart race. She didn’t know how many times she had lived through that terribly intimate search in her dreams. She only knew that in the darkness of her night-time imagination it felt even more heated, even more sensual than anything she had ever experienced in her life.

Waking had only brought coldness and shock, leaving her shivering in frustration, lost and bereft, unable to control her racing thoughts.

Six nights of that and she felt like a wreck, worn out from lack of sleep and from living each day on her nerves.

Today they had been to the farewell banquet for all their guests. She had spent a long time sitting beside Nabil on the ornate throne to which he had led her after their marriage, a throne she felt she had no real right to. As a result she had been unable to eat anything more than a mouthful or two while the ceremonial event had passed in a haze. Then she had spent more than an hour standing at Nabil’s side as they’d said farewell to their guests. This at least had given her something to do; her studies came into use and she was able to greet so many of the dignitaries in their own language.

At last all the formal events were over and once more she was free to return to their suite where she sank down wearily into a chair and kicked off her elegant shoes.

‘You did well today.’

The voice from the door surprised her and she glanced up, startled. She had been so sure that today, with the official ceremonies complete, Nabil would be free to find his own space, and that he would decide to leave her alone, give himself the privacy neither of them had had over the past week.

‘I—thank you.’

Was he as tired as she was? As tired of the ceremonies and ritual, at least. His voice sounded flat enough for it, though he showed no sign of the sheer bone-aching fatigue that she had endured for the past couple of days. Nights with little sleep, the nerve-stretching tension of not being trusted, and every minute of the ceremony that she had no experience of would do that. For the past few nights she had pretended exhaustion as an excuse to crawl into the sanctuary of the bedroom and hide away. Tonight she took refuge in the same excuse.

‘I’ll leave you in peace...’

She was pushing herself to her feet when Nabil shook his head abruptly.

‘Stay where you are. I’ve brought this for you.’

Aziza stared in disbelief at the plate of food he held out to her. Small, tasty-looking delicacies and some fresh fruit. Nothing complicated, nothing fancy. But what mattered more was that he had thought to provide it—and that he was now delivering the snack to her in person, not at the hands of one of the hundreds of servants who lived only to perform such tasks for him.

‘Thank you.’ Her throat had closed up so tight that it was an effort to push the words from it, and when she had to take the fine china plate from him her hand shook so badly that she almost dropped it down on to her knees.

‘I noticed that you barely ate a crumb at the banquet. And, as you’ve disappeared into the bedroom every night before this, I thought I’d better make sure you eat before you did that. And I know I need this.’

He set down a jug of fresh mango juice on the table, adding two glasses and pouring some of the liquid into each of them. Aziza could only watch in silence as he tossed his headdress aside, shrugging off his outer robe, then gulped down a draft of the drink, the muscles under the tanned skin of his strong neck tightening with each swallow, before he dropped into a chair opposite her.

‘Eat,’ he commanded but there was an unexpected gentleness in his tone, not the autocratic snap she was used to.

The mango juice was needed first, her mouth too dry to eat anything. But once the glorious refreshment had been swallowed she found she really was ravenously hungry and the delicate pastries were a delight that practically melted on her tongue.

‘This is wonderful,’ she managed, but the quick glance up towards his face was a mistake, so that she dropped her gaze to her food again rather than let his laser sharp focus on her destroy the appetite she had just rediscovered. ‘And thank you for saying that I did well—I wanted to do my best.’

‘More than your best’ was the unexpected response, almost making her choke on a crumb of pastry. ‘I never knew you could speak so many languages.’

‘Oh, that.’ A small, slightly rueful bubble of laughter escaped her. ‘To be honest I didn’t do so very much except thank them in their own language, and at the very least wish them a safe journey home.’

‘They appreciated it—and so did I.’

‘Really?’ She risked a swift upward glance through her lashes, stunned to see that his steady regard was calm, almost thoughtful.

‘Why so surprised? Surely you can understand that everyone appreciates the courtesy of being spoken to in their own language?’

‘I was glad of a chance to try out my knowledge. I always loved studying languages. I begged my father to let me have extra lessons so that I could learn. He dismissed the idea of my going to university but he let me have conversational classes at home.’

That frown told her what he thought of her father’s decision.

‘Why not university? Did he think I brought in the new laws that meant women could attend universities—study for a degree—simply to have that ignored?’

‘He believed that I would be even harder to find a husband for if it was known that I was bookish.’

‘Your father is a fool.’

The bluntness of his retort made her blink in shock. Having endured so much mockery as she’d stumbled through her language lessons, her father’s frank disbelief that she would master one other tongue, let alone the three she could now manage, it brought a glow of pride to her heart to know that this at least had been appreciated.

‘He should be proud of you. I was proud of you tonight. And yesterday.’

‘You were?’

Aziza dropped the pastry she had picked up back down on to the plate uneaten. Her throat suddenly felt thick and clogged and she had no wish to choke on her food.

Nabil’s eyes met her shocked ones, still calm, but so intent that she felt they might burn deep into her soul.

‘I would have told you that last night but you vanished into your room so fast and, by the time I looked in on you, you were fast asleep.’

‘You looked in on me?’

It was a disturbing thought that he had caught her asleep and so vulnerable. She could only pray that nothing of her dreams, those wild desolate dreams into which she had tumbled when tiredness had finally ended her uneasy restlessness, had shown on her face.

‘I wanted to talk to you. And the maid needed your dress to clean.’

‘Oh, but I would have done that...’

Aziza’s protest died away as she saw the glance he slanted her. A mixture of reproof and disbelief. Fiery colour rushed into her face as she recalled just why her dress had needed cleaning. They had visited a children’s hospital and she hadn’t been able to resist getting close to the young patients.

‘I do know how to do it.’

‘And so does the maid. It’s her job.’

‘And mine is to be—what?’ When he didn’t answer, she tried another approach, hoping to get him to answer her. ‘I don’t know how to be a queen.’

And there she’d touched on the reason he had wanted to talk to her last night, Nabil acknowledged.

‘There was no one who could have done things any better.’

She’d had a natural, easy approach with everyone she met. The people she’d talked to had positively glowed in the warmth of her attention. And the children in the hospital they’d visited yesterday had made straight for her like needles drawn to a magnet. They had climbed all over her, pushed their hands into hers. Her elegant blue dress had come back smeared with sticky little fingerprints and a smattering of baby sick on one shoulder.

And she’d laughed at it! Laughed and gone back for more.

‘I saw you before each event; you were nervous...’

‘Terrified,’ Aziza slipped in jerkily. ‘I was never trained to be a potential queen—or married to anyone important. Not like Jamalia. So I tried to imagine what your mother would do—she was so elegant...’

Nabil hastily caught back the cynical laugh that almost escaped him. But he’d obviously not been quick enough to hide his response as it drew Aziza’s eyes, wide with shock, to his face.

‘You obviously didn’t know my mother. She expected to be given attention—not to give it to others. And she would have hated to have children mess up her clothes. She would have made sure to keep a careful distance.’

‘But surely with you—with her son?’

This time he wasn’t so successful at hiding his cynicism.

‘As I said, you didn’t know my mother. Oh, she had style, elegance—she definitely looked good on the stamps. The person who most reminds me of her is your sister.’

‘And that’s not a good thing?’

Her eyes were like molten gold, fixed on his face. He couldn’t look away.

‘My mother wanted to be Queen much more than she ever wanted to be a mother. Once I arrived, she’d done her duty to the crown. One heir to the throne—check! Mission accomplished. With me safely under the care of my nurse she could go back to enjoying being the foremost lady in the land.’

‘Enjoying it?’ Aziza gave a small shudder. ‘Is it possible to enjoy being the focus of every eye? Knowing that people are watching your every move?’

She looked so horrified that he wanted to wipe that distress from her face. If she had felt so disturbed by the past few days then she hadn’t shown it when they were in public. After just a few short minutes he had known that he could leave her to cope, to talk to people whatever their age or status, though he had been aware of the way that every now and then she had glanced at him for support, encouragement.

‘It’s possible to grow accustomed to it at least. Believe me, Zia, it won’t always be this bad.’

‘Don’t call me that!’ Aziza couldn’t hold back. She hated hearing that version of her name on his lips.

‘Don’t call you—what?’ A dark frown pulled his black brows together. ‘Zia?’

The sudden inclination of his head showed how he had caught the small flinch that was her reaction.

‘It’s how you introduced yourself to me.’

‘When I didn’t want you to know who I was.’

He was too aware, too sharp. She knew that when she saw his eyes narrow swiftly. And his response only confirmed it.

‘So you don’t want me to know Zia—but who is Aziza? Your father’s daughter.’

‘My father’s second daughter.’

She’d intrigued him now. She saw the change in his expression, the tightening of the bronzed skin over the high, fierce cheekbones, then suddenly he was leaning forward with his arms resting along his thighs, hands clasped on his knees.

‘Go on. Aziza, I said, go on,’ he repeated when she hesitated and the note of command that came so naturally to him left her in no doubt that if she did not obey then the consequences would not be pretty.

‘I— Well you know the “heir and a spare” syndrome? When there is the heir apparent—but a second son will be useful just to make sure? So a second son is only there in case they’re needed—as back-up—well, the spare.’

‘I understand.’ It was clipped and curt. ‘There have been times I might have wished that I’d had a brother—as “back-up” or at least as company—but how does this affect you?’

‘That “spare” situation—well it works for daughters too. Perhaps even more so. My father always wanted a son—he didn’t get one. He had two daughters—the firstborn was special. She might not be a son and heir but she was a beauty who could be married off for a great bride price—bring honour to the family. And Jamalia was exactly that. She’s always had suitors flocking to her. Not me. I was a second daughter—a disappointment.’

‘How could anyone see you as a disappointment?’ Nabil asked softly.

It could have meant so much. Perhaps on their wedding night it would have made all her dreams come true. But there had been that wedding night and that appalling moment when he had first seen her.

‘You did. “Hellfire and damnation—I’ve married the maid!”,’ she quoted hotly when she saw him frown in confusion. The stab of distress at his obvious disappointment was just as brutal—worse—than the first time she had heard it. ‘And you looked so—horrified.’

He had said that he wasn’t disappointed, but how could he have been anything else? He had thought that he was gaining a queen, instead...

‘I suspected there might be a trap. I’ve been caught that way before.’

Aziza wasn’t quite sure exactly how his face had changed. There was a new and disturbing tension that stretched his skin tight over his carved bone structure and a muscle jerked at the edge of his jaw where it was clamped tight against some feeling he was not prepared to admit.

‘There are conspiracies everywhere.’

Could his eyes get any colder, bleaker? And without seeming to be aware of it he had lifted a hand to rub at the place where the scar marked his skin, just for a moment before he snatched his fingers away and shook his head in brusque rejection of his troublesome thoughts.

‘And you thought I might be part of one.’ She didn’t know if the sadness in her voice was for herself and his suspicions of her or for the man who had grown up facing a rebellion against his rule that had been part of his father’s legacy to him, and had obviously never fully recovered from that brutal attempt on his life and its fatal consequences.

No wonder he had been so determined not to let her close. She felt the cold slide of ice down her spine as she recalled the way that he had pulled the knife—a knife he obviously always had hidden about his person. And of course, every day he looked in the mirror, that scar must remind him that someone had hated him so much that they had tried to take his life. Something caught and twisted cruelly in her heart at the thought of him living with the fear and the doubt.

‘Not me,’ she hastened to assure him.

To her astonishment he didn’t argue. Instead he seemed to accept her assurance, nodding slowly.

‘You were not what I expected. But that was not disappointment. I wanted you in my bed from the moment I saw you. If you want to know the truth, it was the thought that you were Jamalia’s maid that meant I had to think again about having her as my Queen.’

‘You were watching us?’

She’d felt that he was there; had sensed the burn of somebody’s gaze coming through the two-way glass—observing them, watching every single move.

‘Do you think I’d have chosen your sister, sight unseen?’

It was when he had seen the sensually feminine form of the woman he’d thought was just Zia that he had known he could not take Jamalia into his bed. Nor was she what he wanted as the mother of his children. He’d been there himself, and still remembered the loneliness, the shadowed world of being the wanted heir but not a wanted child. What was it Aziza had said? The first born could be married off—bring honour to the family. So had she too known what it was like to be a child who was wanted only to be there because of what they were worth in political terms?

‘Seeing that maid reminded me of Jamalia’s sister—of you. Had I but known it...’

And yesterday he’d had the evidence that his thoughts had been on the right track. The woman who hadn’t cared about her clothes, who had let the children swarm all over her and had laughed, was the woman he wanted as mother to his children.

With Sharmila it had seemed as if it was like that too. She had appeared to want a child so much—more than he had at the time. It was almost as if she had set herself to get pregnant as quickly as possible. She had set out to do that, he acknowledged bitterly. If they weren’t involved in the ceremony of court then they were in bed. It had suited him at the time, but that was before he had learned what was behind her apparent passion. The fact that she needed to cover up the betrayal she had already committed.

One thing Sharmila would never have done was kick off her shoes and curl up on a sofa as Aziza was doing now. They had never been able to share the quiet evenings when all the business of the court was done and they could just be the two of them. A man and a woman.

A sudden thought struck him, had him pausing and frowning. With a shock he realised that he had probably shared more with Aziza tonight than he had ever talked about to Sharmila. He had certainly never discussed his mother with his first wife.

‘Aziza...’ he began but as he looked at her he caught the way her hand flashed up to hide the yawn she was unable to hold back. Her eyelids were drooping heavily and she was practically dropping in her seat.

‘You’re exhausted,’ he said and saw his pronouncement confirmed even as she tried to deny it by straightening in her chair, forcing herself to stay awake to continue their conversation. The half-eaten plate of food was in danger of sliding off her knee and it was only by making a grab for it that he stopped it from tumbling to the floor.

‘Go to bed.’

The struggle he was having to hold on to his determination not to take a reckless step into a situation where he still wasn’t sure of his facts made it sound more like a command than he had intended. Tired as she was, he saw the way she fought to lift her head enough to glare at him in defiance, though those beautiful eyes were cloudy with fatigue. Something twisted deep inside him and in spite of himself a small laugh escaped.

‘You really need some sleep, Aziza,’ he said, holding out a hand to help her to her feet.

She hesitated, then put her hand into his, letting him pull her from the chair. When she swayed where she stood, he almost lifted her off her feet to carry her to the bedroom. Hell but he wanted to do that. But the touch of her hand on his, warm skin on skin, and the wave of perfume mixed with her own personal scent, was temptation enough and he knew that if he did then it wouldn’t stop there. He’d acted on these instincts before; he’d believed in Sharmila, had had his trust totally shattered. The report he had ordered would not be presented in its final form until tomorrow. Surely he could wait twenty-four hours for total peace of mind? Besides, Aziza was clearly so worn out it would be cruel not to let her sleep tonight.

But his hand felt empty, his spirit too, as she took her fingers from his and stumbled towards the bedroom, swaying with tiredness. It was only when the door swung to behind her, slotting into its frame with a bang, that he remembered earlier that night, when they had been busy with the farewells to their guests, that a car had backfired sharply close nearby. He had barely felt the old tension twist in his nerves before he had sensed Aziza’s fingers, small, soft and gentle, slide into his and hold them reassuringly. Just for a moment. Just long enough for her to feel that he had relaxed, and then she had eased her hand away and turned her attention back to the conversation she’d been having with the French ambassador’s wife.

He could wait twenty-four hours, but no more. That report had better say everything he needed it to say. The thought of anything else was the stuff of nightmares.

CHAPTER TEN

‘WHY ARE WE HERE?’ Aziza demanded as soon as it was safe to speak openly.

The day hadn’t gone anything like the way she had expected. She had woken to find that the maid Nabil had assigned to look after her was in her dressing room, putting clothes into a case.

‘Madam, His Highness says that I am to pack for you.’

‘Why, where are we going?’

‘To the mountain palace,’ another voice had joined in. A male voice, deep and vibrant.

Nabil...

‘But why?’

He hadn’t answered her then, nor had he offered a word of explanation during the journey here. Having gone to bed with the hope that they had at least made some sort of progress from the way that they had talked the previous night, Aziza found this silence oppressive and disturbing. But, short of making a fuss in front of their driver, she had recognised that it was far better to remain silent until they actually arrived, and so had had to sit stiffly beside her supposed-to-be husband, hiding everything she felt from him.

But now at last they had reached the smaller, less formal mountain palace and she was left alone with him in the royal apartments.

‘Why have you brought me here?’ she demanded again when Nabil did not speak.

Nabil turned a dark, sidelong glance on her.

‘So that we can begin again.’

That caught her on the raw because she didn’t know how to take it.

‘Don’t you think that “begin” is actually the correct term? After all, nothing really started between us—did it? So why have you decided that we can begin something now? What about all your suspicions—your belief that I was involved in some sort of plot against you?’

‘I had you checked out.’

Nabil showed no hint of any feeling and his statement was so matter-of-fact it was almost totally blank.

‘So I presume I passed the test, then?’

‘If that is how you want to see it.’

‘What other way is there to see it? I didn’t know that there was to be an examination into how to be a queen, or that I’d have to wait until you decided that I was worthy of your attentions. After all you picked me. Didn’t you?’

‘I did.’ If it was a concession, it didn’t sound like one.

‘Oh, that’s good—because I thought that you had a check list that you handed out to your ministers.’

Something in his face attracted her attention, had her frowning as she looked deep into his eyes.

‘You did, didn’t you? Well that’s a pretty cold-blooded way of going about things.’

‘It was a rational way of going about things. After all, this is an arranged marriage—I understood that you knew what was expected of you. Would it help if I said that you passed every test with flying colours?’

‘Is that supposed to be a compliment?’

‘What do you think I was saying to you last night?’ Nabil countered. ‘Or were you too tired to take it in?’

Last night’s memories were hazy at best, the fog of exhaustion blurring them. But he had brought her food, had told her she had handled the ceremonials well. He had even shared the truth about his mother with her and so she had gone to bed feeling better than she had for days. But she had still gone to bed alone.

‘It wasn’t just you that I had to have investigated. I needed to know exactly what your father had planned.’

‘Oh, you needn’t have worried about that.’ Aziza refused to let that concession mean anything to her. ‘If he’d wanted to plan anything underhand, it wouldn’t have been me he’d have used. He’d never have expected that you’d choose me, for one, and he’d never believe I’d be capable of carrying it off. And, if you want to be sure that you can rely on him now, then the fact that you took his second daughter off his hands will probably ensure that.’

‘The spare...’ Nabil murmured, stunning her with the realisation that he really had been listening the night before. He was watching her, sharp, clear eyes, following every movement, every expression. It was as if he was waiting for something but she had no idea what.

‘I assume that you had my sister checked out too—but you didn’t choose her. So what made the difference?’

‘I would have thought that was obvious.’

‘Not to me.’

Nabil crooked a long finger, beckoning her. And this time his sensual mouth had softened into something close to a curve.

‘Come here and I’ll show you.’

She was almost trapped by his smile. But the memories of the wedding night were still too clear, too raw. She had no wish to fall into that trap again. To try to reach out and grasp some wonderful little thread of hope, only to have it snatched away from her, leaving her lost and empty as before. She’d been cleared by his investigators, so now she was expected to fall into his hands like a ripe little plum. The fact that she yearned to do exactly that only made her own inner turmoil so much worse.

‘I don’t want to,’ she tried now, determined not to give him the easy victory she knew he was expecting.

That curve grew, became a knowing smile.

‘And you, my lovely wife, are a liar. A very bad one.’

It was dangerously soft, almost gentle, but all the same it sent a shiver down her spine.

‘Will it help if I tell you how I feel? If I let you know the truth of what these past six days have done to me?’

He shouldn’t have reminded her of the six days since their wedding. Nabil might think he had her in his power by force of strength and control. If only he knew that she was there because of something much stronger, much more unbreakable.

Wasn’t the truth that she had stayed because she couldn’t bear to go? Because, in spite of everything, she still foolishly, impossibly, held on to those dreams she had had of him when she was young? There had been tiny moments when the hard, set mask he wore day in and day out had seemed to slip and there was a glimpse of someone else underneath. Someone she wanted to know more about.

She had wanted to stay to try to reach that Nabil. To reach him and show him that whatever had made him so cynical so young was not inevitable and unchangeable. She had wanted him to know that there was someone he could trust. But also, digging deep down and staring the truth right in the face, hadn’t she also wanted to stay because she couldn’t leave him?

She was here because she still loved him, never having lost that heartfelt crush she had held for him all those years ago; she had never grown out of it as she matured. And now, as a woman, she felt the same. But this time it was deepened and complicated by the recognition of the primitive call of his male body to hers, the power of sexual hunger that no one else had ever awoken in her.

And Nabil knew that. She didn’t have to say a word. It was there in every look she gave him, the way her eyes lingered on his body, the irresistible draw of his mouth, so that she felt her own lips tingle whenever she saw it, remembering the way he had tasted. And it was there in the way she tossed and turned at night, restless even on the silken sheets, waking in the morning feeling—and no doubt looking—like a zombie.

‘Why? What have they “done”?’

Her eyes went to his, dazed gold clashing with polished black so sharply that she could almost feel the sparks that flared between them.

‘Was it so very tiring to have me investigated? Did that snap of your fingers as you sent your minions out to hunt for scandal—look for something that might incriminate me—wear you out? And incriminate me for what? For pretending to be a maid one night rather than myself, and possibly get my family into trouble when you found me roaming about the palace on the night of the celebration? Dear me, you must have had long, sleepless nights planning and organising all that!’

To her astonishment Nabil’s response was the exact opposite of what she had been expecting. He laughed. He threw his head back and laughed loudly, the movement exposing the long, bronzed line of his throat below the rich, black beard, deepening the vee at the opening of his unbuttoned shirt so that her eyes were inevitably drawn over the tanned skin and down to where the crisp black hairs on his chest were revealed.

Since they had arrived at the mountain palace, he had abandoned the formal robes he wore when in the capital and adopted a more relaxed way of dressing, in jeans and a casual shirt. The way that the worn denim clung to his long legs and lean hips, belted close around his narrow waist, had set her pulse racing; but now the sight of him with his head thrown back, his chest expanding with laughter while his hands were pushed deep into the side pockets of his jeans, made her feel as if her legs might melt beneath her.

‘I had sleepless nights all right, lady,’ he managed at last when the laughter subsided and he caught his breath, eyes bright with amusement as he looked at her. ‘But they weren’t from planning any investigation into your behaviour.’

‘Then—what?’

Was she really that naïve? Nabil had to ask himself. Was it possible that she could actually be unaware of the effect she had on him, the way that he found it impossible to focus on anything but her if they were in the same room together? Had she really not noticed the way that he never slept at night, that he read or watched TV turned down low, or tossed and turned in a painful effort to force himself to stay where he was on the couch and not get up and make his way to the other room where she slept in his bed? Hellfire, was she so damned lucky that she slept too deeply to even be aware that he was so close?

‘I saw no sign of these sleepless nights you’re claiming. After all, by the time I got up and came out of the bedroom, the bedding on the couch was always folded and packed away...’

‘Exactly,’ Nabil cut in. ‘Do you think I wanted anyone to know how it was with us? To ruin your reputation with everyone there—let them think you were not to be trusted when I had no proof of that? If I was wrong—which I was—then I had to make sure you and I could start again, with no taint of distrust over our marriage.’

If I was wrong—which I was... The words rose up inside her like a golden bubble. Too fragile, too precious, so that she was afraid it might burst if she even looked at it too closely. She needed to hear the words; had to have them said out loud.

‘Tell me,’ she persisted. ‘What was it that kept you from sleeping?’

‘Just you.’

The look she turned on him from those golden eyes was so blatantly sceptical and yet tinged with a tiny hint of something that Nabil wanted to be fool enough to call interest glowing in the amber depths.

‘You expect me to believe that?’

‘It’s the...’

Unexpectedly the word failed him. He wanted to be able to assert that it was the truth and nothing but, but there was no way he was going to admit that bruised pride had had a part in his sleeplessness, as well as everything else.

The newly woken physical hunger that tormented his days, heated his nights, was bad enough but the realisation that he had allowed the shadows of the past to reach out and enfold him, just when he had thought that he was freeing himself from them, had stirred the mix to toxic proportions.

He had wanted to believe her—hell, deep in his soul he had known she was innocent of the black suspicions that had risen up between them. But it was the fact that he wanted it so much that had forced him to take a step back and reconsider. He had rushed into marriage with Sharmila on just that assumption. With Aziza he had to get it right or it would ruin both himself and his country.

‘You think I was happy to settle and sleep after that night?’ he demanded, going on to the attack to hide the restless, scrambled thoughts inside his head.

‘You were the one who told me I was to sleep alone,’ Aziza pointed out now, making him curse his memories and the fact that he couldn’t deny her accusation.

In his dreams—in the rare times of sleep he managed—he could still taste the intoxicating blend of sugar from the grapes and the provocation that was pure Aziza, and his hands still burned from the intimacy of the search she had subjected herself to. A search that had had nothing to do with calm common sense and everything that came from need and desire—a desire that was still frustrated. And that was only his fault.

Stiff-necked pride had stopped him from admitting the truth. That he had made a mistake from the first, and regretted it in less than the space of a heartbeat afterwards. Sharmila’s toxic legacy still lingered so heavily, throwing black shadows over everything he did, and he had to rid himself of it before he could make a move into the future he had planned for himself.

But at the same time, by keeping him from the burning sexual fulfilment that he had known was just waiting for him in this woman’s bed, it had opened up another personal form of hell that had tormented his nights and shadowed his days.

Had he waited too long? Had he pushed Aziza too hard so that she was too far away from him ever to win back?

‘I’m sorry, Aziza,’ he said softly and the quiet use of her name seemed to drag her back from wherever her thoughts had drifted to. He saw her blink just once, slowly and thoughtfully, and then she lifted her head and turned to face him.

‘I was never asleep either,’ she said, stunning him so that his eyes narrowed sharply.

‘What are you saying?’

‘What do you want me to say, sire?’ she challenged him, her chin coming up in the defiant way that always hit him right in the guts. ‘That I was only waiting for you to get those reports you asked for so that you would know it was safe to be with me? Did I have any choice? Don’t you think it would have been fairer—more reasonable—to check me out before you married me? So that we could have had our wedding night uninterrupted—in peace?’

‘Yes.’ He nodded slowly, never taking his eyes from her face.

A shake of her head sent the black silk of her hair flying, sliding over her face for a moment. The scent of its freshly washed softness caught on his senses, making his body ache. He could command her to come to him, he reflected. He could crook that finger again and insist that she come to him, as his wife, as his subject, but that was not how he wanted this. He wanted her to come to him of her own choice, her free will. He wanted her to hunger for him as much as he desired her, but he wanted her to crave him as a man, rather than a king. It was an odd feeling; one that made him feel strangely vulnerable in a way he had never known before.

‘So why didn’t you?’

‘I was a fool.’

Which one of them had moved? Aziza wondered. She knew she had taken a step forward, maybe two, unable to resist the invisible magnetic pull of his body on hers. But surely she hadn’t come so much closer to him as she was now, within touching reach, so that if she just put out a hand...

Her fingers tangled with Nabil’s, hard and warm, and a moment later she was pulled against him, the breath crashing from her lungs as she was crushed up against his chest. Her head went back, lifting her mouth to his, her eyes closing as she felt his lips take hers and she gave herself up to the sensation.

It was nothing like the kiss on the balcony. Or the feeling in Nabil’s room while she’d struggled with the veil that had concealed her face. That had had all the excitement of a new discovery, of tumbling into an unexpected hunger, an irrepressible need. It had been breathless and greedy, bewildering.

This hunger had been six days brewing. The waiting, the isolation, the separation, had left it to feed on itself so that it had grown, wild and blazing. They were both starving, desperate to finish what they had started on their wedding night, and what long hours apart in the heated darkness had built into an uncontrollable longing.

It was so very different somehow, but Aziza couldn’t put a name to what had changed. It was only when Nabil muttered, rough and low against her skin, that she realised.

‘Wife,’ he murmured, the heat of his breath feathering the curls of her ear.

She had never heard that note in his voice before and now, finally, she recognised it for what it was.

Trust.

It was just a little word. Just five letters, but it meant so much, changed so much. It meant that whatever darkness had shadowed Nabil’s thoughts of her at the beginning—on that first terrifying night they had spent together and yet so far apart—that darkness was now gone. He trusted her, wanted her, and she couldn’t ask for more.

His hands seemed to be everywhere, his lips following their path along her skin. She was stroked, caressed, tantalised, tormented, coming alive under his hands, plunging hard and fast and deep into what it meant to be a woman who was wanted by a man. And how it felt to be the woman who wanted the man she was with so much that she was out of her head with need.

‘My wife,’ Nabil muttered again, his voice dark and thick as he swung her up into his arms and carried her from the room and up the curving marble staircase to kick open the door into the bedroom. Never once in the whole of that hasty journey did his lips leave hers, his body making the climb surefooted and safely even though he was acting blind.

In the bedroom he dropped her down on to the cushioned softness of the bed, leaning over her as he did so to tangle his hands in her hair, pull her face up to his again for yet more of those overwhelming, demanding kisses. Until, in the space of a heartbeat it seemed, kisses were not enough and his hands plundered her body, the heat of his palms branding her as his with every touch.

‘You are wearing too many clothes.’

He ripped the soft, green silk tunic open down the front, baring her breasts to his burning eyes. A moment later, both sides of the top fell away, slithering to the floor to pool at her feet, to be joined just moments later by the white trousers she had been wearing, her underwear tossed aside with a total indifference to where it fell.

Then he was there beside her on the bed, his own clothes discarded alongside hers, the heat and hardness of his lean length stoking the fires that were already running wild through her yearning body. His kisses were more intimate now, lingering on each breast to swirl his tongue around the pouting nipples, drawing them into the heated cavern of his mouth and suckling hard until she was crying out with need.

But he was ahead of her there too, stroking his way down the length of her body and parting her legs, finding the most intimate part of her and making a raw, rough sound of satisfaction as his fingers encountered the moisture that told how ready she was for him there.

But then, just when she could least bear it, he suddenly hesitated and paused, looking down into her face. His eyes were glazed with passion, a heated blush streaking across high cheekbones above the rich growth of beard, but he held himself still for a moment, letting her know without words just what he was thinking. He was considering her inexperience; thinking of the need for care.

But care and consideration were not what Aziza wanted—not what she needed.

‘No!’ she ordered, her voice raw and high with a need that matched his. ‘Don’t stop now. Don’t!’

‘No chance, lady.’

Her legs were pushed apart by the pressure of his powerful thighs as he settled himself between them, the heat of his length coming up against the point where she most yearned for him. Fearful that he might hesitate once more, she found herself acting on instincts as old as time, lifting her hips slightly and opening herself to him until, on a groan that was a mixture of triumph and surrender, he gave himself up to the passion that controlled him, pressing in and up until he possessed her completely.

The sting of pain was only brief and soon forgotten as from then it was all fire and fury, passion and need taking over and driving every last thought from her mind. She didn’t know where she ended and Nabil began, only that they were together and together they were storming higher, higher, reaching for something she had never known existed but felt that now she would die if she never achieved it.

Just seconds later she felt that she was dying. Of pleasure; of the brilliance of the delight that was exploding along every nerve in her body, sending her spinning over the edge into a freefall into space. All that she was aware of was the fact that Nabil went with her, following her along the same blazing path, with her name a raw, broken sound of triumph on his lips as he did so.

A long, mindless time later, Nabil’s breathing finally slowed and he stirred at last, stretching luxuriously and pulling her close so that she was curved against him, skin to skin, her slender, smooth legs tangled with the bronzed length of his, dark hairs rough against her sensitive skin.

He cupped a hand under her chin to lift her face towards his, a frown drawing his black brows together.

‘Are you all right? It was your first time. Are you OK?’

For several seconds Aziza had to struggle to speak. She found that she was blushing fierily at the ease with which he had realised her inexperience. Had it showed? Had she disappointed him?

‘Disappointed? Did it look that way?’

To her horror she realised that she had spoken the words out loud, letting them escape in a whisper from a tongue she seemed to have no control over.

‘How could you be a disappointment?’

‘Well—I have nothing to compare it with. You might have wanted more—seduction on my part.’

‘More seduction?’ To her consternation the amusement was back in his eyes, making them glitter behind the rich thickness of his black lashes. ‘Now, why would I need that?’

One powerful hand smoothed over her body, down from her shoulders and over her ribcage, lingering on her hips. Aziza fought with herself not to respond too naively, too revealingly, even as her insides seemed to melt under his touch, turning her stomach into a pit of warm honey, the moisture between her thighs drying against the heat of her skin. She wanted to press herself against that heated caress, purr like a contented kitten. But even as the thought slid into her mind she felt the raw, hungry pulse start to beat again between her legs, making her shift restlessly against the sheets.

‘You are pure seduction in yourself. I knew from day one that it would be like this.’

‘And would that be day one when I was your chosen wife? Or at the banquet following our—’

‘Neither,’ Nabil broke in sharply, his eyes fixed on where the long hands rested, lean and slightly darker against the cushioned curve of her hip. ‘I wanted you that first night, when we met.’

Aziza’s breath caught, and had to be forced out again in a rush. She felt as if the colour that she could feel rushing into her cheeks must be flooding the rest of her body, leaving her flushed pink against the whiteness of the sheets.

‘When I was...’

Nabil shifted slightly in the bed, moving so that he was looking straight down into her eyes. His hand moved from her thigh to cup the side of her cheek, warm and gentle.

‘Zia the maid, or Aziza my princess, you were the one who stirred my senses more than any other woman I was supposed to consider as my bride.’

But not any woman, ever, a cold little voice whispered inside Aziza’s head. There had been Sharmila, his first love, the mother of his child. The woman who had died in his arms. She was only here because of the tragedy that had filled his youth.

In a marriage that was the result of love, such as the one that Nabil had shared with Sharmila, this was the time that, in the darkness and softness of the marriage bed, he would have whispered words of love, of joy that she was his wife and they were together. But there was no room for feelings such as that in this marriage that was made purely from diplomacy and political alliances. No matter what she felt for Nabil, those feelings were not returned. But at least he had chosen her as his bride. And he wanted her.

‘I felt that way too,’ she grabbed at all her courage to admit. ‘From the moment you kissed me.’

Oh, who was she kidding? Before that kiss, long before it, she had given him her heart. He’d had it in his keeping ever since she’d first seen him, even though he’d held it so carelessly, not even aware of what he had.

‘I lo—’ she began, needing to say the words just once, even if he never put any value on them. But in the space of a heartbeat all her courage deserted her and she knew that she couldn’t bear to let her secret out into the cold light of day. ‘I loved that kiss,’ she managed instead. ‘And I wanted more.’

Raising herself up on one elbow, she pressed her lips to his, feeling the combination of the soft and the rough as the edges of his beard brushed against her skin. She’d longed to have the nerve to take that kiss up along his cheek, out to the pale, raised line along his cheekbone and out towards his temple.

Tonight she felt brave enough to do that. Lifting herself again, she let her mouth touch on the marked line of his scar, kissing it softly and delicately, letting her tongue trace its way towards the corner of his eye, tasting the salt of his skin and feeling the brush of those long black eyelashes as his eyes closed for a moment against her caress.

‘Aziza...’

His voice was rough and raw as if catching against something in his throat, so that hearing it she was already prepared for the way he reached for her, hard fingers clamping around her arms as he pulled her under the weight of his body. Pushing one strong knee between her thighs, he opened her up to him while the heat of his mouth captured her breast, moist tongue trailing up towards the pouting nipple and encircling it, making her writhe in hungry response.

‘Does this look like I need more seduction?’ he muttered, the words hot against her skin. He adjusted his position so that the thick, hard force of his body pushed at her welcoming core. ‘Or feel like it?’

He emphasised the words with a swift, powerful thrust, filling her completely and joining them as one.

‘This is all I need,’ he declared as he began to move, fierce and strong, and totally obliterating her ability to think any more.

‘You...’ Aziza managed. ‘You’re all I need.’

But then she had to break off on a moan of delight, abandoning herself to pleasure before, thankfully, she, or Nabil, could realise that she had meant the words in a very much deeper way.

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.